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H
Ovu knjigu posvećujemo onim ljudima koje su drugi otpisali, 

ili su oni otpisali sami sebe. Ljudima čiji je potencijal još veliki 
ali su izgubili svoje samopoštovanje i želju za boljim životom. 
Pokušaćemo da im život izmenimo na bolje, da im damo novu 

nadu i usmerenje, da ih povratimo iz stanja žive smrti. Oni nisu 
imali svoj ključ za bolji i uspešniji život, možda su ga imali ali 

nisu znali da ga upotrebe. Umesto ključa mi im dajemo ova 
upustva kako da postanu uspešni, bogati i zdravi.
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UVOD

Živeli smo u jednom realnom socijalističkom društvu zado  je ni 
idejom o utopijskom, apstraktnom komunizmu, o ravnopravno sti, 
solidarnosti među ljudima, vulgarnom interpretacijom je dna kosti 
o jednakim stomacima. U sudaru sa stvar nošću uvek smo bili 
iznenađeni jer se stvarnost nikako nije uklapala u lepu ružičastu 
predstavu o ljudima, o društvu uopšte. Stalno nam se nametalo 
pitanje zašto su neki bogati a drugi siromašni.

Obratili smo se za pomoć istoriji, tu nismo našli odgovore 
već smo samo konstatovali da su ljudi oduvek bili nejednaki, 
uvek je bila polarizacija, bogati i siromašni. Prva ideja nam se 
javila kada smo proučavali društveno-političke odnose krajem 
19. veka i početkom 20. veka u Evropi i Americi. Znali smo da 
je u prvobitnoj akumulaciji kapitala u Evropi i Americi postojala 
izreka koju su izgovarali uspešni i bogati; „Za prvih milion dolara 
nemojte da me pitate, sve ostalo je pošteno”. 

Od prvih pljačkaša diližansi u Americi, njihovi potomci 
postali su kongresmeni, senatori, ugledni, uspešni poslovni ljudi. 
Ubrzo su svi zaboravili njihove pretke, pljačkaše diližansi. 

Iz našeg udobnog i bezbrižnog društveno-političkog sistema 
koji je težio državi blagostanja i društvu obilja, svi smo živeli u 
jednom utopističkom nerelnom svetu. Svi smo se pravili da to 
ne primećujemo ali smo zato vrlo dobro primećivali iz sredstava 
informisanja i putovanja po belom svetu, ogromne socijalne 
razlike u tom takozvanom kapitalističkom svetu, za naša tadašnja 
shvatanja, dekadentnom svetu. Nismo mogli da se načudimo kako 
je ogromna većina stanovništva pristala da živi tako siromašno i 
bedno, da nisu imali ni za osnovnu egzistenciju, dok je jedan jako 
mali deo stanovništva bio enormno bogat. 
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Tada smo svi bili nekako srećni jer smo bili nekako prosečni a 
nosilac te prosečnosti je bio oličen u tadašnjoj srednjoj klasi. Tada 
smo uobrazili da Bog ne postoji, ili ako već postoji da je na našoj 
strani a da Zapad ispašta neke božje kazne. Nismo čak ni shvatili 
da našu bivšu domovinu Jugoslaviju nismo stvorili sami, kako 
smo lažno učili i bili vaspitavani, već su je stvorili Saveznici, 
velike sile, kao sanitarni kordon koji je trebalo da zaustavi širenje 
boljševizma na Zapad. Čak smo se radovali kao mala deca kada je 
uz pomoć zapadnog kapitala i korumpiranih ruskih državnika pao 
Berlinski zid. Ni sanjali nismo da ćemo i mi doživeti prvobitnu 
akumulaciju kapitala kao na Zapadu, samo malo drugojačiju, 
krvavu, primitivnu, balkansku.

Generacije koje su radile decenijama, stvarale su društveni 
proizvod koji je oličen u državnoj svojini, koji je postepeno 
prelazio u društvenu svojinu, što je značilo ničiju svojinu. Bar 
smo tako mislili. Na brzinu, prosto na jedan zapanjujući način, 
jedan mali broj je napravio od te društvene svojine samo svoju 
ličnu svojinu. Ceo taj višedecenijski minuli rad svih građana koji 
je rezultirao u društvenu svojinu preoteo je jedan mali broj ljudi. 
Dugo smo se pitali da li je pošteno, da li je to moguće? U sistemu 
vrednosti kod nas kada su se promenile vrednosti i vrednovanja 
i više se nije znalo šta je pošteno a šta ne jer je moral postao 
relativna kategorija. Ako nismo znali da li je to pošteno, zato smo 
saznali da je to sve moguće. To nam je delovalo nekako nestvarno, 
neprirodno ali smo ubrzo shvatili da sve što deluje neprirodno je 
prirodno samo nije još objašnjeno. 

Taj kratak vremenski period je predstavljao neko trajanje 
u kome su se pojavili neki novi ljudi koje nismo ni primećivali 
bili su na margini društvenih zbivanja. Oni su se jednostavno 
našli u pravo vreme na pravom mestu. Nijedno društveno stanje 
ni u jednom trenu nije isto sa samim sobom, svakim danom, 
svakim novim trenom nešto je dodato prethodnom. Trajući čovek 
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neprestano stvara novoga sebe, tako se ponašao i taj novi sloj 
ljudi. Čovek prestaje da se menja tek kada prestane da traje. Ali 
to trajanje nije završeno jer se pojavio jedan sasvim nov sloj ljudi. 

Umesto samoupravljanja, dobili smo upravljanje.
Umesto samoupravljača, dobili smo upravljače, gazde.
To me podseća na onu englesku seriju: „Vi ste to tražili 

pa sada gledajte”. Stalno smo se pitali gledajući svoje bliže 
okruženje, kako da su se neki prekonoć obogatili a drugi postali 
još siromašniji. Vi deli smo samo posledice, a one su za većinu 
građana bile poražava ju će. Tražili smo uzroke da bismo došli do 
uzročno-posledične veze.

Prvo smo pomislili da smo na pravom tragu kada smo eliminisali 
sve koji nisu bili u kontaktu sa društvenom svojinom, a da su se 
oboga tili samo oni koji su raspolagali društvenom svojinom, kao 
rezultat rada mnogih generacija koje su je stvorile. Da se ta svojina 
jednostavno pretočila u džepove malobrojnih skorojevića koji su se 
„snašli”.

Ali ubrzo smo se pokolebali, jer među onima koji su se brzo 
obogatili, ima mnogo onih koji uopšte nisu bili u kontaktu sa dru-
štvenom svojinom ali su iskoristili situaciju totalne anarhije koja 
je vladala kod nas u društveno-ekonomskim odnosima kreirana 
anarhijom iz društveno-političkih odnosa. Tražili smo objašnjenje 
kako to da se obogatio samo jako mali broj ljudi kada su mnogo više 
njih imali iste uslove za privređivanje.

Onda smo shvatili da uzroke ne treba tražiti marksističkom 
me todologijom jer se dijalektički materijalizam pokazao nekori-
snim, da uzroke ne treba tražiti samo u društveno-ekonomskim 
uslovima privređivanja koje naravno ne treba zanemariti. Samo 
je napravljen ekonomski milje i pružena je šansa mnogima da 
se obogate ne samo radom nego i „snalaženjem”. Uzroke treba 
tražiti na drugoj strani.
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Mislili smo da treba odbaciti marksitičko-materijalističko sta-
noviše koje nam je nametnuo ateizam. Pojavila nam se original-
na ideja. Možda se treba obrati verovanju u Boga. Svi bogati 
i uspešni možda veruju u Boga pa im Bog pomaže. To je bila 
početna pret postavka kada smo odbacili materijalizam i ateizam. 
Onda is pada da neuspešni ne samo da ne veruju u Boga, nego i 
oni koji veruju u Boga našli su krivca za svoje neuspehe u životu. 
Najlakše je bilo okriviti indirektno Boga, takva im je sudbina. 
Verovali su u Sudbinu a ne u Boga. 

Analizirajući marksističi stav da je materija primarna a 
duh sekundaran ubrzo smo shvatili da je to pogrešno. Ne samo 
pogrešno nego da je čak obrnuto. Duh je primaran a materija je 
sekundarna. Onda nam je bilo lako da shvatimo da postoji jedan 
Beskrajni Um, Beskonačna Inteligencija ili jednostavnije rečeno 
Tvorac. Samo ime kaže da je Tvorac onaj koji sve stvara pa i 
materijalna dobra. Ako znamo da je Tvorac Univerzalna Svest 
onda nam je lakše da shvatimo da smo mi sastavni delovi te 
Univerzalne Svesti i da smo mi ustvari svest koja se nalazi u 
našem materijalnom telu koje joj služi da ga koristi dok je na 
Zemlji.
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PORUKA

Naša poruka se sastoji u našem motivu za pisanje ovakve 
knjige. Naš motiv je da pomognemo ljudima koji su odustali 
od borbe za svoje samopoštovanje i postali su živi mrtvaci koji 
hodaju. Sagradili su sami sebi zatvore i pošto su proveli u njima 
neko vreme, prihvatili su lažne pretpostavke da tako mora biti 
dok su živi. Čim poveruju u to napušta ih nada da mogu da učine 
još nešto u životu. Živeći tako, osećajući se jadno i neispunjeno 
a svesni su toga, onda je produženje dalje na isti način čisto 
licimerje, laž i odbacivanje vere koju im je dao Tvorac.

Možda je poruka ove knjige da svi ti živi mrtvaci vaskrsnu. 
Mi ćemo im poslati jasnu poruku, otkrićemo im jednostavne 
tajne tehnike i metode koje oni još uvek mogu da primene na 
svoje živote i da postanu šta god žele i steknu sva prolazna 
životna bogatstva. Uprkos svim silama koje su okupljene protiv 
nas, mi još uvek treba da imamo jaku želju da se ponosimo 
svojim životom. Da svim srcem želimo da dostignemo najviše 
što možemo, zahvaljujući onom plamičku nade koji još gori 
negde u nama koji plačemo od sramote zbog svojih promašaja 
i postupnog propadanja u jamu beznađa. Mi smo kao oni likovi 
na renesansnim slikama koje prikazuju duše osuđene na pakao 
kako tonu u plamen ruku ispruženih u vis, još želeći spas i tražeći 
pomoć koja obično nikada ne dolazi.
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BIBLIJA

Shvatili smo da treba za sve odgovore da se obratimo Bibliji. 
Zašto baš Bibliji, zašto da toliko imamo poverenje u Bibliju? Zato 
hajde da prvo proverimo Bibliju?

 Za razumevanje same Biblije je najvažniji biblijski kod koji 
je otkriven u originalnoj hebrejskoj verziji Starog zaveta. Tako 
je napisana prva Biblija. To je originalni jezik Biblije. Prvi je 
Isak Njutn smatrao da se u Bibliji nalazi skriveno proročanstvo 
o ljudskoj istoriji. Skriveni tekst Biblije kodiran je jednom 
vrstom vremenske brave. Ona se nije mogla otvoriti sve dok 
nije pronađen kompjuter. Biblija je konstruisana kao džinovska 
ukrštenica, kodirana je od po četka do kraja rečima koje se 
povezuju dajući skrivenu priču. Postoji Biblija ispod Biblije. Bi-
blija nije samo knjiga ona je kompjuterski program. Ona je prvo 
uklesana u kamen i rukom zapisana na svi tku pergamenta, najzad 
štampana kao knjiga, čekajući nas da je sustignemo pronalaskom 
kompjutera. Zapanjujuća je činjenica da je Biblija kodirana da 
otkriva događaje koji su se desili nakon što je ona napisana. 

Biblijski kod je čvrst naučni dokaz da postoji neka Inteligen-
cija koja je pre 3000 godina napisala Bibliju. Ta Inteligencija je 
ustvari Univerzalna Svest koja je preko svesti odabranih ljudi 
pisala Bibliju počev od Mojsija kao prvog jevrejskog istoričara. 
Ta Univerzalna Svest je jedina mogla da napiše i predvidi sve ono 
što će se desiti za 3000 godina i mnogo kasnije. 

Možda je Tvorac dozvolio da se sa pronalskom kompjutera 
dekodira samo ono što je najvažnije za ljudski rod a kasnije će 
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svakako dozvoliti da svako dekodira svoj lični život. Zar nije 
Biblija možda najavljena knjiga Života.

Ali prvo da vidimo ko je ustvari pisao Bibliju? Šta kaže 
jevrejski istoričar Mojsije? Mojsije je živeo pre 2500 godina, a 
on priča priču od pre 4300 godina. Kako je on mogao da zna 
za posta nak kanjona reke Kolorado i mnogo drugih događaja? 
Otkuda njemu ti podaci koje on sigurno nije mogao da izmisli jer 
su se stvarno dogodili? On kaže da mu je dao Tvorac Univerzuma 
da zapiše i da se nikada ne zaboravi. Zbog čega? Da bi smo znali 
ko smo i odakle potičemo.

Setimo se priče o Nojeu i Nojevoj barci. Mojsije u Bibliji, 
tačnije u knjizi „Postanja” tvrdi da je postojao jedan ogroman 
vodeni pojas oko Zemlje koji je stvorio efekat staklene bašte i da 
je klima bila izvanredna koja je omogućavala da se ta civilizacija 
razvija. Tačno pre 4300 godina sav taj vodeni omotač se sručio 
na Zemlju za nekih 40 dana. Mojsije kaže da je kiša padala 40 
dana i 40 noći i da je sva Zemlja bila pokrivena vodom i tako 
je uništen svaki život na Zemlji. Tako je nestala ta civilizacija. 
Nećemo da ulazimo u legendu šta je bilo tačno ili ne, šta je uzrok 
tome, zadržačeno se samo na posledicama. 

Za potvrdu Mojsijevog pisanja najbolji je primer Kolorado 
kanjon, kao najveće čudo prirode. Kanjon Kolorado se nalazi 
na lokalitetu četiri američke države. Dugačak je 400 kilometara, 
širok 15 do 30 kilometara a dubok 1.500 metara. Zašto kažem 
da je to čudo prirode? Zato što je sve suprotno današnjoj nauci i 
sadašnjim prirodnim zakonima ako hoćete i logici. Reka Kolorado 
se spušta sa severa prema okeanu gde se uliva. Na svom putu 
nailazi na masivnu i ogromnu planinu dugu 400 kilometara.Voda 
što je normalno ima prirodan pad i umesto da zaobiđe tu planinu, 
ona ide pravo kroz nju i pravi kanjon dubok 1500 metara. Ali kako 
se to desilo? Sadašnja konvencionalna nauka nema objašnjenje za 
tako nešto. Za nju je to misterija.
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Kao dokaz Mojsijevom učenju imamo primer u Americi 
kada je eksplodirala planina Sveta Helena. Pre izbijanja vulkana, 
odnosno eksplozije cele planine, planina je podrhtavala i geolozi 
su obavestili ljude da će doći do katastrofe. Osamnaestog maja 
1980. godine planina je eksplodirala, grad Akima sa nekoliko 
desetina hiljada stanovnika je zbrisan sa lica Zemlje, 400 kva-
dratnih kilometara šume je zbrisano i dobar deo planine je 
skliznuo u susedno jezero Spirit i podigao strašno nivo vode. 
Voda je preplavila ceo region. Mala erupcija je pokrenula ogro-
mne količine vode. Za nekoliko sati nastao je kanjon dubine 
150 metara. Znači da nije tačna konvencionalna nauka, nikakva 
evolucija tu nije potrebna, jer kanjon dubok 150 metara stvorio se 
za nekoliko sati. Šta onda treba da se desi da se napravi kanjon 
reke Kolorado dubok 1500 metara? Da se dogodi potop o kome 
Mojsije priča. 

Iz ovog primera shvatili smo da Bibliju treba čitati na jedan 
sasvim drugi način i ponašati se po porukama iz same Biblije. 
Ništa ne znači čitati Bibliju, naučiti citate napamet, ljubiti sve-
šteniku ruke, klečeći pred oltarom ako to ne primenimo na svoje 
živote. Oni koji su se obogatili možda nisu ni čitali Bibliju ali 
su se ponašali po preporukama iz Biblije. Među njima je mno go 
onih za koje in telektualci kažu da su neobrazovani. Obrazovani 
ili neobrazovani, čitali ili ne čitali Bibliju ali su se neki apsolutno 
ponašali po načeli ma Biblije i zato su postali zdravi, uspešni i 
bogati.

Ključ bogaćenja ne leži u rastakanju društvene svojine samo 
je stvoren ambijent za bogaćenje i pružena je šansa svima

Mi ne znamo da dekodiramo Bibliju ali znamo da upotre-
bi mo elementarno znanje iz logike i da shvatimo da je Biblija 
napisana metaforama. Ako otklonite metaforu, odnosno zamenite 
reči, dobi ćete sasvim drugo tumačenje. To je metodologija pisa-
nja ove knjige.
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Pokazaćemo vam na nekoliko primera kako smo otklanjali 
me tafore i dobijali pravo značenje, pravu poruku koju nam je 
Tvorac slao. 

ROĐENJE ISUSA HRISTA U ŠTALI

Istorijska je činjenica da se Isus rodio u štali u Vitlajemu. 
To niko nikada nije osporavao. Ali postavlja se pitanje zašto 
baš u štali! Odbacimo ono što su ljudi izmislili, lepi venci cveća 
na štali, anđeli koji čuče na ulazu u štalu, ono što su hrišćanski 
slikari slikali, lepu čistu ukrašenu štalu, što je kasnje u izradi 
suvenira još više usavrše no. Verovatno je sve njih bilo sramota da 
priznaju da se njihov Bog rodio u prljavštini, u običnoj pećini sa 
rapavim zidovima, poploča nim podom, krovom od trske, gde su 
živele životinje, koje su oba vlja le svoje fi ziološke potrebe gde je 
zaudaralo na mokraću i izmet. 

Staja, istinska staja, kuća za životinje koje rade za čoveka. 
Nije to staja koja je namenjena deci kao poklon za Badnje veče, 
sa fi guricama beskrajno urađenim koje predstavljaju zbunjeno 
magare, zabezeknuto tele, ljupke pastire I kraljeve u divnim 
šarenim odora ma.

Prava staja je mračna, prljava, smrdljiva, jedino što je u njoj 
čisto jesu jasle u kojoj domaćini donose stoci divno lepo rascvetano 
poljsko cveće kao hranu. Čovekovi robovi, životinje, kada utole 
glad lepim mirišljavim cvećem u svim duginim bojama, vraćaju 
na svetlost te iste trave prerađene u đubre. To je prava staja u 
kojoj se rodio Isus. Najprljavije mesto na svetu bilo je određeno 
kao stan Najčistijem među nama koga je ikada rodila žena. 

Nije se Isus slučajno rodio u štali, zar nam Bog nije dao jasnu 
poruku? Zar svet nije jedna velika štala gde ljudi samo žderu i 
balegaju? Zar oni ono što je najsvetije, najlepše, najčistije, naj-
božanstvenije, duhovni život odbacuju zarad gomilanja mate-
rijalnih dobara, preobraćaju sve što je sveto u izmet? Zatim se 
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izvale na tu gomilu izmeta i „uživaju u životu”. Na zemlji, tome 
privremenom oboru za svinje, gde nikakva ukrašavanja ni mirisi 
ne mogu da prikriju nečistoću, pojavio se na svet Isus.

KRŠTENJE ISUSA HRISTA NA RECI JORDAN

Pa ipak i pored svih njegovih kvaliteta on, koji se rodio među 
pastirima da bi i sam postao pastir ljudima, odlazi Jovanu da ga 
on krsti.

Jovan poziva grešnike da se okupaju u reci Jordan pre nego 
što će da se pokaju. Priznaje li Isus tim činom da je grešnik? 
Tekstovi su više nego jasni. Prorok je „propovedao krštenje 
pokajanja za oprost grehova”. Ko je dolazio k njemu, priznavao 
je da je grešnik; ko dolazi da se okupa oseća da je prljav.

Hrišćanstvo koje zvanično ne veruje u reinkarnaciju, uvelo je 
krštenje kao obavezu za sve novorođene bebe. Zar to nije dokaz 
da sve bebe, odnosno ljudi dolaze iz onog „sveta” grešni, da ovde 
na Zemlji iskajavaju svoje grehe i da bi se vratili čisti tamo odakle 
su i došli.

Odakle krštenje vuče korene. To vuče korene iz daleke 
prošlosti pre Jovana Krstitelja, kada su mnogi narodi da bi 
umilostivili svoje bogove prinosili žrtve, čak su i Jevreji Jehovi 
prinosili na žr tvenik svoju provoređenčad. U Avramo vreme taj 
je običaj ukinut. Određene žrtve su ubijane na različite načine 
a jedan od tih načina je utapanje u vodu. Krštenje je zaostatak 
tog ritualnog utapanja. Pa kako je to prinošenje žrtve radi 
umilostivljenja Boga smatrano blagotvornim po one koji to čine 
i da je božju milost zaslužio i onaj ko je žrtvovan, nije trebalo 
mnogo pa da se proglasi kao početak jednog novog života, kao 
vaskrsenje? Onaj ko umire radi spasenja drugih je dostojan novog 
života. Krštenje, i kada mu je zaboravljen jezoviti izvor, ostalo je 
kao simbol preporoda. 
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Isus je tada stajao na početku jedne nove epohe svoga života, 
upravo svog pravog života. Zagnjuriti se u vodu značilo je kod 
njega njegovu odluku da umre, ali u isti mah i njegovo ubeđenje 
da će vaskrsnuti, izlazeći iz vode. Ne ulazi on u reku da spere 
nečistoću, nego da bi označio da počinje njegov drugi život i da 
će njegova smrt biti samo prividna, kao što je prividno i samo 
njegovo čišćenje u vodi reke Jordana. To je ujedno i saznanje 
da nestaje Stari Zavet i počinje Novi Zavet. Prosto to utapanje u 
vodu je granica između Starog I Novog Zaveta.

GALILEJSKO JEZERO

I na lađi one vetrovite noći na Galilejskom jezeru, Isus je 
zaspao na krmi. Najedanput je nastala oluja, talasi su bili toliko 
veliki da je pretila opasnost da se lađa prevrne. Preplašeni učenici 
koji su bili sa Isusom na lađi probude Isusa uzvicima: „Učitelju 
spasi nas. Zar ne mariš za nas?” Isus ustade i vetar stade i more 
se smiri. Potom ljutito uzviknu učenicima: „Zašto ste se uplašili, 
malovernici? Kako nemate vere? Gde vam je vera? 

Zaključak je da svi koji imaju vere ne boje se ničega, a oni 
koji se boje bilo čega i bilo koga nemaju vere. 

NEVESTA – IZRAEL

U knjizi hebrejskog proroka Ezekiela (16.3-63) kaže se da je 
Bog svoju nevestu našao dok je bila dete golo i napušteno. Postao 
je njen učitelj i zaštitnik, odenuo je, nahranio i štitio dok nije 
odrasla, a onda se njome oženio. Ona međutim beše neverna, To 
je jedna od tema koje se provlače kroz hebrejske spise da je Bog 
odani Izabranik, a njegova „simbolična nevesta” narod zavetni, 
nevernica. Svakako da ste prepoznali Izrael.
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IMA LI NADE?

Ima li nade? Nade uvek ima. Kada nade bude nestalo, tada 
će i svet prestati da postoji. Većina pojedinaca nije voljna a ni 
spremna da prihvati pomoć, sve dok ne stigne do samog dna. 
Na toj tački računaju da nemaju više šta da izgube i tek tada im 
se može pomoći. Jer naša snaga izrasta upravo iz naše slabosti. 
Ogorčenje se ne budi sve dok nas nešto žestoko ne zaboli ili dok 
nismo krajnje nasilno napadnuti. Postoje tri reči koje ljudi najteže 
izgovaraju. Te reči su: „Treba mi pomoć”. Ljudima se može 
najbolje pomoći kada izgube svaku nadu i nemaju više nikoga ko 
bi ih podržavao.

Sva ljudska bića koja traže šansu da žive, ne shvataju da još 
mogu sami nešto da preduzmu. Kada bi se svi borili da napreduju 
ka boljem životu imali bi smo Raj na zemlji. Ljudima treba 
pomoć ali je ne traže. Pokušaćemo da im kroz ove napisane reči 
olakšamo njihovu tugu jer nam je poznat njen uzrok. Plaču za 
dečijim snovima koji prohujaše sa godinama. Plaču nad svojim 
mogućnostima koje su trampili za sigurnost.

Danas počnite sve iz početka. Neka vam danas bude dan ro-
đenja. Vaš je dosadašnji prvi život baš kao u pozorišnoj predstavi 
bio samo proba. Ovaj put se zavesa podiže. Ovaj put vas svet 
posma tra i čeka da vam aplaudira. Ovaj put nećete napraviti 
grešku. A greške ste pravili do sada, najveća vam je greška što 
ste spalili mapu na kojoj je bio put do sreće, ugasili ste sveće 
duž puta ka slavi, tada ste se spoticali, izgubljeni i uplašeni, sve 
dok niste pali u pakao koji ste sami stvorili. A onda ste proklinjali 
zlu sreću koja vas je napu sti la. Odbili ste da prihvatite posledice 
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sopstvene uskogrudosti i lenjosti i tražili ste žrtvenog jarca kojeg 
će te okriviti za vaše neuspehe.

Okrivili ste Boga! Tvrdili ste da su vaše teškoće, vaša 
osrednjost i nedostatak šansi, vaši promašaji bili Božja volja, 
sudbina. Niste znali da ne postoji sudbina, da sudbinu sami 
stvarate svojim činje njem ili nečinjenjem, jer vam je Bog dao 
slobodu izbora. Ne, nisu bili Božja volja, već niste imali dovoljno 
volje da promenite sebe, zato ćemo vam pokazati kako to da 
uradite uz pomoć Biblije.
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BOG JE U VAMA

Stalno se pitate gde je Bog? Gde se Bog nalazi? Zašto vam 
Bog ne pomogne? Nemojte da tražite više Boga u nebesima, iza 
oblaka, u Univerzumu. Bog je u vama. Ako hoćete da se obratite 
Bogu, jedino vam preostaje da se obratite samom sebi. Postoji 
jedan unutrašnji, Božji glas u svakom čoveku koji vam se obraća 
i koji vas tera da ispoljite svoje urođene moći, da se izdignete, 
usavršite, razvijete. To je ustvari vaša svest. Vi morate da verujete 
u Boga, znači vi morate da verujete u samoga sebe, da verujete u 
svoju svest. Zašto u svest? Jednostavno u vašoj podsvesti postoji 
stvaralački medijum koji reaguje na prirodu vaših misli. Kada 
otkrijete kreativnost u sopstvenoj podsvesti vi ste pronašli Boga, 
ili jednostavno moć. Vi sada raspolažete tom moći koja je u vama, 
da li će te je upotrebiti to zavisi samo od vas.

Verovatno uočavate da svet funkcioniše oko nas a da čovek 
apsolutno nema nikakvog uticaja na sve to. Svi vidimo da je Bog 
stvorio svet i sve stvari na svetu. Bog je stvorio svet kao jedan 
skri veni proces u prirodi i otkrivanje tog skrivenog procesa je 
ono što zovemo nauka. Ali znajte da je Bog stvorio i vas, kao i 
stvaralačku moć koju posedujete. Religija je uvela termin Sveti 
Duh, što ustvari znači Bog u vama. Ako ne verujete Svetom Duhu, 
Bogu koji je u vama u krajnjem slučaju u svoju sopstvenu svest 
stiže uvek kazna u vidu siromaštva, bolesti. Ako ste ateista možete 
termin Sveti Duh zameniti rečju Princip života ako vam to više 
odgovara. Možemo da uzmemo i sledeći termin umesto Svetog 
Duha, Energija. Energi ja, je najviši stadijum duha, odnosno da 
je energija zaustavljena do tačke vidljivosti materija, odnosno 
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da je materija najniži stadijum Duha. Nauka, odnosno Ajnštajn 
je tvrdio da materija može da pređe u energiju, kao i energija u 
materiju. Shvatili smo da Duh (energija) i materija čine celinu.

Telo čoveka koje je prešlo u sledeću dimenziju, ne govori, ne 
kreće se, ne smeje se. To je zbog toga što ga je napustio Princip 
života, (Sveti Duh, Energija). Kada Sveti Duh, (Energija) napusti 
telo on sada funkcioniše u najvišim dimenzijama Univerzalne 
Sve sti. Njegovo telo se dezintegriše i pretvara u prah što je sasvim 
normalna pojava.

Sada treba izvući neki zaključak. Posledice koje osećate i 
vidite nemaju nikakav spoljašnji uzrok, uzrok je uvek u vama, u 
vašim ličnim ubeđenjima. Duh u vama je svemoguć i predstavlja 
primarni uzrok za apsolutno sve što se sa vama i u vama događa. 
Ne postoji ništa što može da mu se suprostavi da ga osujeti i 
pokvari. Unutra šnje kretanje i pretvaranje nevidljive moći u 
vidljivu čini vas gospoda rom u sopstvenom svetu.
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ZAKON UMA

Energija u vama je uzrok čitavog vašeg iskustva. Vaše telo 
se kreće samo kada ga nešto pokreće. Vaše telo radi samo ako 
ga nešto nagoni na to. U Bibliji se kaže da našim umom treba 
da upravljaju i vladaju duhovne vrednosti života, koje su večne. 
Svi smo mi na Zemlji da bismo se razvijali, umnožavali, kretali 
napred i sve više ispoljavali ono što je u nama božansko.

Komunističko učenje je zaboravilo na božju moć u čoveku, 
a to je velika greška koja se provlači kroz čitavo njihovo uče nje 
i propagandu. Bog je u vama, Bog je sve prisutan i zbog toga 
mora da bude vaša realnost. Za komunističko učenje najvažniji su 
ekonomski činioci. Oni smatraju da na mentalni stav i razmišlja-
nje utiču spoljni uslovi i životna sredina. Drugim rečima na vašu 
sve st, način na koji razmišljate, osećate, verujete, oblikuju okol-
nosti. To se zove zakon proseka. Međutim u svetu ima na milione 
ljudi koji su rođeni u bedi, postali su poznati naučnici, umetnici, 
književnici, lekari, političke vođe i državnici. Oni su odbili da 
razmišljaju o zakonu prosečnosti. Okrenuli su se Bogu, Bogu koji 
se nalazi u njima i došli do velikih otkrića na svim poljima. Oni 
su shvatili da vaše misli i osećanja upravljaju vašom sudbinom. 
Shvatili su da postajete ono o čemu čitav dan razmišljate. Već zna-
mo da postoji jedan unutrašnji glas koji se obraća svim ljudima na 
svetu. To je unutrašnja potreba božjeg prisustva u čoveku koja ga 
tera da sve više ispoljava svoje moći. Upravo taj unutrašnji glas 
kaže da se izdignete i usavršite, razvijate. Svi mi dobro znamo da 
ono što unesemo, utisnemo u svoju podsvest, svejedno da li dobro 
ili loše, pretvori se u stvarnost. To je zakon uma.
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ŠTA JE ŽIVOT?

Život je jedna obična igra. Kao i svaka igra ima svoja pravila. 
Vi ne možete učestvovati u toj igri sa bilo kakvim šansama da u 
njoj pobedite, sve dok ne upoznate pravila igre. Zato većina vas 
postaje samo nemi posmatrač velike igre u celini, bežeći u sivilo 
života, posmatrajući i zavideći onima koji su uspešni. Zato ćemo 
vam mi sada u ovoj knjizi pokazati ta pravila kojih se treba do 
kraja života pridržavati da bi ste bili zdravi i uspešni. 

Ako je život takmičenje, igra a vi nematete neku taktiku, stra-
tegiju već naprosto reagujete po potrebi, dan za danom, uzimajući 
stvari onakve kakve dolaze! Ako je tako onda nemate šanse u 
ovom životu. Uspešni ljudi pobednici u ovom takmičenju u životu 
znaju dobro pravila igre. Vaš život stvarno može biti drugojačiji, 
naprosto niste imali pravi alat kojim biste oblikovali svoj život. 
Verovatno niste imali ni cilj ni „unutrašnji pogon”. Mi ćemo vam 
prvo pokazati kojim alatima raspolažete i kako ih treba upotrebiti. 
Svakako se pitate o kojim alatima se radi i gde da ih nabavite! Vi 
te alate imate i to još od rođenja. Bog vam ih je poklonio. Samo 
da ih nabrojimo:

Da li ste slepi? Ne, vi vidite izlazak Sunca
Da li ste gluvi? Ne, vi čujete zujenje komaraca.
Da li ste nemi? Ne, vi govorite. Vaše reči se čuju.
Da li ste nepokretni? Ne, vi se krećete. Vi niste panj na 

komadu zemlje sa kojim drugi rade šta hoće.
Da li ste maloumni? Niste u stanju da mislite? Ne, vaš mozak 

je najsavršenija struktura u Univerzumu. Postavlja se samo pitanje 
da li ga i koliko koristite?
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Svakako mislite da ste siromašni. Nemate dovoljno materijal-
nog bogatstva. Ne, vi ste bogati! Upravo sam nabrojao samo deo 
bo gatstva kojim raspolažete. Neka znate šta imate! Zašto ste iz-
dali samoga sebe? Zašto mislite da su bogatstva čovečanstva 
vama oduzeta? Zašto ste obmanjivali sebe govoreći kako ste 
nemoćni da promenite svoj život. Zar nemate obdarenosti, čula, 
sposobnosti, osećanja, instinkte, ponos, dostojanstvo? Zar ste bez 
nade? Zašto se povijate i krijete u senci, kao poraženi div. Toliko 
mnogo toga imate.

U početku knjige nagovestili smo da se moramo obratiti 
Bibliji za pomoć. Da vidimo šta nam Biblija donosi? Biblija nam 
donosi psihologiju i metafi ziku, zakone života i način na koji 
deluje Tvorac. Biblija je puna metafora i drugih stilskih fi gura. 
Svaka religija nas uči isto, da je naš otac Bog. Deca dolaze na 
svet kroz oca i majku, ali oni ih ne stvaraju. Oni su samo sredstvo 
kojim se Bog služi. Vaš pravi otac je Bog, univerzalni Princip 
života, Univerzalna Svest.

Imate pravo da stupite u vezu s tom univerzalnom vrhovnom 
moći koja vam omogućuje da činite čuda u životu. Sredstvo za 
komunikaciju sa Bogom je upravo Biblija koju ćemo tumačiti 
na je dan sasvim nov način. Mnoge Božje poruke iz Biblije 
iskoristićemo za vaše dobro da bi ste na osnovu tih poruka postali 
zdravi i bogati.

U Bibliji se kaže: „Ja sam došao da oni imaju život i da ga 
imaju u izobilju”. (Jevanđelje po Jovanu 10;10) Ako verujemo u 
Boga, ako verujemo u njegove poruke iz Biblije zar se ne nameće 
sam zaključak, da siromaštvo nije nikakva vrlina, to je bolest, 
koja se leči tako što ćete postati bogati. Kada već iz gornjeg 
nabrajanja znate čime vas je Bog obdario, znači da ste rođeni 
da bi ste bili bogati. Ako Bog živi u nama, znači da se riznica 
beskrajnog bogatstva nalazi u vama. Kada naučite zakone uma, 
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možete iz te neiscrpne riznice bogatstva koja je u vama da uzmete 
sve što vam treba za radostan, zdrav i bogat život. 

Prvo treba sami bez poruka iz Biblije da se zapitate da li 
stvarno idete u željenom pravcu ili tumarate naokolo. Obična 
početna greška je u negiranju problema. Morate sami sebi da po-
mognete. Što god ste uspešniji sve više je onih koji vas smatraju 
metom. Ako se sami ne borite za sebe niko drugi neće. Nemojte 
da mislite da treba da umanjite svoje probleme jer nas je naš svet 
dugo uvežbavao da ne talasamo. Umesto da negirate probleme 
vi morate da se uhvatite u koštac sa njima. Takođe treba da znate 
kada ste izabrali ponašanje da ste u isto vreme izabrali i posledice. 
Svakako da iz svog okruženja poznajete ljude koji su zakoračili i 
otišli u ambis, propast. Vaša misao je verovatno bila: „O čemu li su 
samo razmišljali”. To isto važi i za vas. I vi možete da se pogledate 
u ogledalo i da se pitate šta ste uopšte mislili kada ste sebe doveli 
u tako nezavidan položaj? Kako i zašto ste odabrali ponašanje 
koje ste odabrali? Zašto prvo ne locirate problem koji imate u 
svom srcu, koji ne želite da priznate, jer je verovatno bolan pa ga 
izbegavate. Ali ako svakodnevno loše upravljate svojim životom 
nećete uspeti uvek da se izvučete. Ljudi sa stvarnim problemima 
radije ih skrivaju nego što traže podršku. Nije vam potrebno samo 
razumevanje i spoznaja vaših problema: potrebno je da ih odmah 
rešite. Zato ostavite po strani svako psi hoblebetanje, koje ću vam 
navesti u nekoliko primera.

Kada se za neko razmaženo i nevaspitano dete kaže da je dete 
„superaktivno, egocentrično i da želi da privuče na sebe pažnju 
svojim ponašanjem”. Ili nečuveni bezobrazluk u učionici se obja-
šnjava: „Kao poremećaj nedostatka pažnje”.

Ako se drogirate tada „imate problem štetnih supstanci u 
vašem organizmu”.

Ako je neko nezadovoljan svojim životom onda mu se objasni 
da je problem u reinkarnaciji, u prošlom životu i da tako mora da 
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bude u ovom životu. Ovde je suština da ljudima samo treba reći 
ono što oni žele da čuju. Umesto iluzija pogledajte svoj brod, vaš 
život, da li tone ili ne i da li ste na dobrom kursu. Svrha ove knjige 
je da vas vrati na pravi kurs.

„Danas izaberite kome će te služiti” (Knjiga Isusa Navina 
24:15). Vaš je izbor!



30

SHVATATE ILI NE SHVATATE

Sve ljude na zemljinoj kugli možemo podeliti na dve grupe. 
Na one koji shvataju i na one koji ne shvataju. Oni koji shvataju 
uživaju u plodovima svoga znanja. Oni koji ne shvataju provode 
mnogo vremena zbunjeni i frustrirani i žive u siromaštvu. Njih 
je lako razlikovati i zato vam je naš savet da se pridružite onima 
koji shvataju. Zašto baš njima? Oni shvataju pravila životne ige, 
ne samo da igraju nego i kontrolišu igru. Oni ne prave greške 
jer su shvatili da postoji formula uspeha. Ti ljudi su bez izuzetka 
uspešni. Stekli su znanje potrebno da bi stvorili rezultate koje 
žele. 

Da biste ozbiljno shvatili životne zakone nije loše da ih upo-
redimo sa pravnim normama iza koje stoje sankcije. Ako prođete 
kroz crveno svetlo na semaforu sleduje sankcija. Isto važi i za 
živo tne zakone gde su kazne mnogo veće. Setite se samo koliko 
ste puta bili kažnjeni samo zato što ste pokušali da ostvarite 
željene rezultate bez neophodnih informacija, umeća, znanja. Oni 
koji shvataju, koji su naoružani znanjem, poznaju pravila, imaju 
dobre planove a vi od toga nemate ništa, oni će vas jednostavno 
pregaziti, samleti i da se neće ni osvrnuti na vas jer vi za njih niste 
bili ni pretnja a kamoli neka veća prepreka.

Posmatrajući ljude iz svog okruženja koji ama baš ništa ne 
shvataju, tumaraju okolo kao mušice bez glave i kako se koprcaju, 
kako kradu Bogu dane. Pitam se kako uopšte uspevaju da prežive? 
Zašto se ne ugledaju na uspešne? Oni misle da žive, upravo oni 
ne žive jer ne zadovoljavaju sve svoje potrebe i želje, oni samo 
postoje, životare. Postojanje je samo instinktivno: ono je nevoljno, 



31

sa ciljem da se preživi iz dana u dan. Moramo da znamo da čovek 
nije samo biološko biće, već i društveno biće koje živi, funkcioniše 
u interakciji sa drugim ljudima. Ovi što shvataju znaju dobro da 
znanje je moć. Da informacija je moć. Oni znaju kako da navedu 
one druge što ne shvataju da rade u skladu sa njihovim željama i 
potrebama. Znaju kako da pokrenu one druge da prihvate njihove 
ideje, vrednosti, vrednovanja, ubeđenja, znaju da predvide šta bi 
ti drugi uraditi. Jednom rečju znaju da manipulišu njima. Neki put 
samo u svoju korist, a neki put u zajedničku korist. 

Bez obzira koliko ste pametni i obdareni shvatićete da nećete 
moći da govorite kineski, neko treba da vas nauči. Nikome ne 
pada na pamet da vas stavi u avion na mesto kopilota i u toku 
vožnje da vam kaže, e sada vozi ti a pilot će malo odspavati. 
Izvlačimo zaključak da za sve ono što treba da uradite potrebno 
je da vas neko obuči, potrebno vam je znanje. 

Nemojte da mislite da vam je obavezno potrebna fakultetska 
diploma. Pogledajte oko sebe, zar ne vidite ljude sa sjanim di-
plo mama, sjajne stručnjake u svojim oblastima ali kada pada 
kiša neki od njih ne znaju da se sklone pod nadstrešnicu. Dok na 
drugoj strani ima pametnih, mudrih, pronicljivih, bistrih ljudi bez 
intelektualnih diploma koji su shvatili životne zakone i koji žive 
po njihovim načelima i zato su jako uspešni. 

Zar se nikada niste pitali zašto je toliko brakova propalo? 
Zato što niko nije dobio pouke u porodici i školi o življenju u 
braku. Niko nas nije naučio da biramo životnog partnera, mislili 
smo da je dovoljno što nam se sviđa i da je istina ono što priča i da 
je onakav kakvim se predstavlja. Tek sa ulaskom u brak shvati se 
da su to iluzije. Ne samo da ne znamo kako se bira životni partner, 
već i zašto se bira, niti kako da upravljamo svojim emocijama 
kada se već jednom nađemo u braku. Neznamo kako da rešimo 
bračne razmirice i probleme.
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Niko vas nikada ni u porodici ni u školi nije naučio kako 
da budete zdravi, koliko i šta da jedete, kako da vladate svojim 
porivi ma, kako da odolite svome hedonizmu za uživanjem u 
hrani. Zašto se naša deca sve više okreću drogi? Zašto ljude niko 
ne uči kako da budu roditelji pored kojih deci nikada neće pasti 
na pamet da se okrenu drogama. Ako nas naši roditelji nisu učili 
kako da budemo efi kasni kao majke, oćevi, bračni partneri, kakve 
smo mi to uzore imali. Ako smo živeli po principu takva nam je 
sudbina, pukoj sreći i da ćorava koka da ubode neko zrno, sasvim 
je sigurno da učenje sa tim nema nikakve veze. Najstrašnije je 
kada smo imali pogrešne informacije i pogrešne uzore. Posle sve-
ga rečenog ne ostaje vam ništa drugo nego da usvojite stav: pre-
ispitivanja i osporavanja svega u vašem životu. Tek tada će vam 
biti jasno da možete da radite samo ono što znate. Vaša sudbina je 
u vašim rukama. Ostavite vi ćorave koke na miru, verujte u Boga, 
verujte u samoga sebe ali veslajte prema obali, prema luci. Ako 
veslate prema pučini nikakav Bog vam neće pomoći.

Život je isuviše ozbiljna stvar, nije to proba kostima u butiku 
pa da probate kad god vam padne na pamet. Morate prvo da 
se uspravite, da pogledate oko sebe, da prestanete da idete u 
pogrešnom smeru, pa tek onda krenite u pravom smeru.

Vi ste svoj život lepo započeli kao pobednik na takmičenju 
više milona spermatozoida i na svet ste došli kao beba koja je 
pobedila, ali beba ne treba da čeka na nasledstvo, već ta beba 
mora da se izbori za sve u životu. Ako uporedimo nju sa nekim 
fudbalerom koji čeka u šesnaestercu da ga lopta udari u glavu i 
uđe u gol, može i to da se desi ali retko. Bolje da se beba ugleda 
na fudbalera koji trči po terenu, znoji se sam sebi pravi šanse i 
naravno da će ih napraviti jer se stalno trudi. Toj bebi je potreban 
vodič koji poznaje sistem života, koji će da je uputi i kaže i ono 
što joj se neće svideti. Ako beba odraste i shvati kako da izađe na 
kraj sa mirnim vodama a ne sa olujom koja besni i da ne zna kako 
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će ostati na površini to će biti neuspešan čovek. Oni uspešni znaju 
kako da izađu na kraj sa olujom koja besni. 

Jedan od najgorih načina da ne shvatate jeste da mislite da 
shvatate.
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MOĆ PODSVESTI

U vašoj podsvesti postoji stvaralački medijum koji reaguje na 
prirodu vaših misli. Kada otkrijete kreativnost, stvaralačku moć 
u svojoj podsvesti u suštini vi ste pronašli Tvorca ili jedinstvenu 
moć. Tvorac je stvorio vas kao i stvaralačku moć koju posedujete. 
Imate slobodu da svoju moć koristite na dva načina. Prirodom 
svojih misli i slika koje razvijate u umu možete da stvorite bolest 
ili zdravlje, neuspeh ili uspeh, siromaštvo ili bogatstvo.

Citat iz Biblije: „Jer svakome ko ima daće se još” (Mateja 
25:29). To znači da će vam biti dato ono što tražite. Ono što psi-
hološki posedujete pokazaće se na ekranu prostora, kuća, imanje, 
kola, novac, sve materijalne stvari koje posedujete. 

I reče Bog: „Načinimo čoveka prema svojoj slici, sebi 
slična....(Knjiga postanja 1:26). To znači da vaše dve prirode, 
svesna i ne svesna stvaraju sve manifestacije i iskustva u vašem 
životu u skla du sa onim o čemu obično razmišljate

Citat iz Biblije: „Ali ko pogrdi Duha svetoga, taj neće imati 
oprosta više nikada, nego će biti opterećen večnim grehom”. (Mar-
ko 3:29). Ako znamo da religijski izraz Sveti duh znači Tvorac u 
vama. Napraviti greh šta to znači? Vi činite greh prema Tvorcu, 
odnosno samom sebi jer ste sastavni deo Tvorca, Univerzalne 
Svesti kada ne verujete u njega, odnosno ne verujete u samog 
sebe, već pripisujete moć stvarima oko sebe, odnosno poštujete 
lažne bogove dok za boravljate na pravog Tvorca koji je u vama. 
Okrenite se sebi.
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BOŽJI DAROVI

Sva duhovna, mentalna i materijalna bogatstva sveta su Božji 
darovi a da li ćete ih dobiti zavisi samo od vas. Jer nauka o sticanju 
bogatstva zasniva se na zakonu o veri. 

Citat iz Biblije: „Sve je moguće onome koji veruje”. (Je-
vanđelje po Marku 9:23) 

Verovati znači nešto iskreno prihvatiti kao istinito. Verujete u 
bogat život, zdrav, srećan i uspešan život pa ćete takav i imati. Ve-
ra čovekova stvara razliku između bogatstva i siromaštva, između 
uspeha i neuspeha, između zdravlja i bolesti. Kosmički zakon je 
da su efekti slični mislima koje ih proizvedu. Vi ste rođeni da 
uspete a ne da trpite neuspehe, zato od danas nikada više nećete 
sebe ni potcenjivati ni sažaljevati. Ne postoji čovek koga mogu 
drugi toliko zavarati koliko je on sam u stanju da zavara samog 
sebe. Vreme je da se pogledate u ogledalo i da shvatite da najgori 
neprijatelj koga imate zapravo to ste vi sami sebi. Kako ste samo 
stajali po strani i posmatrali kako prolaze pored vas bogati i 
uspešni. Da li imaju više sati u toku dana na raspolaganju od vas, 
da li imaju retku inteligenciju, ili obdareni junačkom odvažnošću, 
ili imaju druga svojstva koja vi ne posedujete. Čak i najuspešniji 
ljudi imali su trenutke kada su trpeli poraze, ali su oni za razliku od 
vas shvatili da nema spokoja bez nevolje, bez naprezanja, smeha 
bez čemera ni pobede bez borbe. I to je cena koju svi plaćamo u 
životu. Danas nam je jasno da strpljenjem i vremenom možemo 
više postići nego snagom i strašću. Ukoliko uspeh dođe preko 
noći uspeh će se rasplinuti čim dođe dan. Neuspeh je u izvesnom 
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smislu otvoren put ka uspehu. Stvaranost se oblikuje prethodnim 
mislima zato treba svaki dan da ispunite prijatnim mislima. Do-
bre misli donose dobar plod a loše misli loš plod.
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KAKO PROMENITI ŽIVOT 
UZ POMOĆ IDEJA

Citat iz Biblije: „Neka se obrađuje pustinja, zemlja sasušena, 
neka kliče stepa, neka ljiljan procveta”. (Isaija 35:1)

Morate da poznajete svoje duhovne snage, ako ih ne pozna-
jete vama će upravljati događaji i uslovi u kojima živite. Bićete 
skloni da sebe omalovažavate i uopšte potcenjujete. Drugim 
rečima zbog neznanja ćete veličati uslove u kojima živite, snagu 
okolnosti i ne ćete shvatiti da su u vama ogromne moći koje mogu 
da vas uzdignu na putu ka sreći. Sve što je čovek ikada stvrorio 
na zemljinoj kugli počev od običnog točka to je morao prvo da 
izmisli u glavi, da mu se rodi ideja pa tek onda je mogao tu ideju 
da materijalizuje.

Stolar je morao prvo u svojoj glavi da zamisli stolicu pa 
tek on da je mogao da je napravi. Iz ova dva primera shvatamo 
da vaša misao i osećanja upravljaju vašom sudbinom jer vi ste 
duhovno opremljeni svime što vam je potrebno da savladate 
probleme, prepreke i teškoće u životu. Jer tvoj Tvorac stvorio 
je tebe jedinstvenog, Unikat pri rode, shvatite da ste jedinstveni. 
I nemojte to da krijete. Zašto ste onda davali sebe u bescenje, 
zašto ste onda slušali one koje ste po nižavali? Nikada ne radite 
kao drugi. Nikada nikog ne oponašajte. Kako znate da nećete 
oponašati neko zlo, a oni koji se ugledaju na zao primer uvek ga 
nadmaše, dok oni što oponašaju ono što valja nikada ne budu u toj 
meri dobri. Pokažite svoju jedinstvenost. Od svih pravila, govora 
i zapisa o uspehu samo je jedan metod koji je uvek uspevao i on 
se sastoji iz sledećeg pravila: Ma ko da ti traži da pređeš jedan 
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kilometar, ti pređi dva. To je tajna koja će ti doneti materijalno 
bogatstvo i priznanje. Jedini način da uspeš je da daješ od sebe 
više i bolje od onoga što se traži. Ako za proliveni znoj danas ne 
budeš nagrađen sutra će ti se vratiti višestruko. Ako hoćete da 
radite malo kao mnogi drugi odgovornost za neuspeh biće samo 
vaš. Onaj osrednji nikada neće preći još jedan kilometar više, ali 
vi niste osrednji. Ako više radite i ne primate odmah nadoknadu 
za vaš rad i znoj, budite strpljivi jer svaki rad daje rezultat kad tad. 
To ustvari izgleda kao rizik da nećete dobiti ono što vam pripada, 
svaki uspeh je povezan sa rizikom. Nema uspeha bez rizika. 
Mnogo je lakše koristiti Boga za vodiča, savetnika i saradnika u 
svim fazama života i uspećete mnogo više nego što ste očekivali. 
Mnogi ljudi i ne razmišljaju o Bogu, sete se samo Boga kada im 
je mnogo potreban, na venčanju, sahrani, na polasku na put, na 
ispitu.

Tvorac nije biće koje živi visoko na nebu već je Univerzalna 
Svest i moć koja vas je stvorila, koja vam je udahnula život. 
Ako propustite da prepoznate i iskoristite mudrost i moć koja je 
u vama isto je kao da ona u vama i ne postoji. Ustvari vi uvek 
koristite tu moć bez obzira da li znate ili ne. Kada podignete prst 
moć Tvorca koja je u vama omogućava vam da to izvedete. Ako 
mislite da ne posedujete dovoljno moći i mudrosti onda se setite 
ovog citata iz Biblije: „Ako kome od vas nedostaje mudrosti, 
neka traži od Boga, koji svima daje obilno i bez prigovora, i daće 
mu je”. (Jakovljeva poslanica 1:5)

Vaše poverenje u sopstvenu moć da postanete ono što želite 
vi stvarno to i postajete. Ta vaša želja se transformiše u bogatstvo, 
novac, ljubav, zdravlje. Ako sebe vidite u raskošnoj kancelariji 
stalno, to će se i ostvariti. Ako sebe vidite pored kontejnera i to 
će se ostvariti. Suština je da otkrijete i upoznate svoju unutrašnju 
moć koja se naziva samoostvarenje. Tvorac živi u vama. Ako ljudi 
nisu svesni Tvorca u sebi ostaju siromašni, bolesni, pobeđeni. 
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Šta vam govori sledeći citat iz Biblije: „S Bogom se sprijatelji 
i pomiri i opet će ti biti vraćena sreća” (Knjiga o Jovanu 22:21). 
Taj citat govori vam da morate da upoznate svoje unutrašnje moći 
doživite sreću, prosperitet i mir uma, Bićete jednako srećni bez 
obzira gde živite, vi ste ti koji sebi stva rate uspeh, bogatstvo, 
prosperitet. To praktično znači da treba da uđe te u partnerski od-
nos sa Tvorcem i bićete bogati i zdravi. Za pam tite da vaše pove re-
nje i vera u zakone uma kao i njihovo razume va nje pretvaraju se u 
zdravlje, bogatstvo, uspeh. Ako uspostavite sklad i blisku vezu sa 
mudrošću u vašoj podsvesti, pokazaće se genije u vama. Tvorac 
iz vaše podsvesti može da reši sve vaše materijalne probleme i 
da vam da prave odgovore. Stvaralačka moć je u vašim mislima i 
osećanjima. Počnite od danas sa verom u Tvorčevu moć koja je u 
vama i sve što preduzmete daće izvanredne rezultate, uklju čujući 
i materijalna dobra. Stvarno bogatstvo života leži u du binama 
čovekove podsvesti. Upravo ta unutrašnja inteligencija koju čo-
vek poseduje omogućava da uvek pronađe i izvuče materijalna 
blaga. Kada otkrijete riznicu bogatstva u vama apsolutno ćete 
pronaći spoljna prirodna bogatstva. 
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VI STE RUDNIK

Da bi ste promenili život kopajte po sebi. Vi ste rudnik. 
Znajte da imate unutrašnje resurse, moći, kvalitete i sposobnosti 
koje do sada niste nikada koristili. Zato stalno treba kopati, tražiti 
po rudniku koji je u vama. Zapanjićete se kada vidite da nove 
ideje koje dobijate mogu da se pretvore u bogatstvo. Prepoznajte 
svoju unutrašnju riznicu, organizujte svoje ideje i pustite ih da 
deluju. Napr: Razmišljajte o nekoj osnovnoj potrebi ljudi i sada 
zadovoljite tu njihovu potrebu efi kasnije i jeftinije od drugih.

Bogatstvo i siromaštvo potiču samo iz vašeg uma. Morate da 
donesete čvrstu odluku da budete bogati i uspešni. Bogatstvo nije 
pitanje šanse, sreće. Jedina šanska koju imate je ona koju sami 
sebi stvorite. Onako kako sejete tako ćete i požnjeti. Ako sejete 
dobre misli i žetva će biti dobra, ako sejete negativne misli i žetva 
će biti negativna. Kao što rekosmo šansu morate sami da stvorite. 
Nju mo žete da stvorite samo radom. Ako čovek ne radi, ne stvara 
badava su svi dobri planovi i dobro postavljeni ciljevi, ako su ne-
ostvareni. Nikada ni jedan plan ma kako dobro urađen nije svog 
vlasnika odveo ni pedalj dalje, niti je i jedan dobar zakon sprečio 
i jedan zločin. Vaše oklevanje koje vas je sputavalo da delujete 
ustvari je strah, sada vam je jasno da ako želite da savladate strah 
da morate odmah da delujete bez oklevanja.

Od sada treba da imitirate svica, jer svitac svetli samo kada 
radi i to onda vide svi. Pustite druge da se razmeću kao leptiri sa 
lepim šarenim krilima a koji ustvari zavise od milostinje cvetova 
da bi se nahranili. Treba raditi odmah i poslove ne ostavljati za 
sutra jer sutra možda neće nikada doći. Bolje je raditi i ne uspeti 
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nego besciljno plutati. Treba samo raditi i raditi da ti to postane 
navika kao treptaj oka.Treba stalno raditi, biti uporan i kada 
naiđeš na zaključana vrata kucaj ponovo sve dok se ne otvore.

Sutra je novi dan kada i slabići mogu postati jaki, kada 
neuspe šni mogu postati uspešni. Kad lav ogladni on lovi, kada je 
vrabac žedan on nađe vodu i utoli žeđ. Kada se ne bi trudili i radili 
oboje bi uginuli. Tako i vi, ako ništa ne preduzmete, ne radite, 
skončaćete u životu ispunjenom neuspehom i bedom.

Sada kada ste stekli naviku da radite sada treba da shvatite da 
to što radite da od toga treba imati neke koristi. Zapamtite Tvorac 
reaguje na vašu misao. Tvorac neće učiniti ništa više za vas osim 
kroz vaše sopstvene misli, mašte i ubeđenja. Tumačite vašu misao 
kao akciju. Sada morate da očekujete dogovor na tu akciju, reak-
ciju. Reakcija je reagovanje vaše podsvesti u skladu sa prirodom 
vaših misli. Prirodni je zakon da isto privlači isto. Ono što vidite u 
svojoj podsvesti to ćete i dobiti u životu u vidu uslova, doživljaja, 
doga đaja. To sve zapravo znači da što više ljubavi i dobre želje 
šaljete drugima više ćete i dobiti.
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DAŠ DAM

Daj pa ćeš dobiti. To ne znači da dajete i šaljete samo ljubav, 
to znači da treba da dajete i novac iznos koji vi smatrate da treba 
i koji želite da date sa radošću i zadovoljstvom. Tu svotu treba 
da date od srca, veselo, sa ljubavlju i bez osećanja odricanja, jer 
znajte da je Bog večni izvor davanja i da će kroz njega sve vaše 
potrebe biti zadovoljene. Davanje na silu ili iz osećanja obaveze 
ili straha neće doneti dobro ni vama ni onome kome dajete. Ovu 
tvrdnju potkrepićemo citatom iz Biblije: „Dajte pa će vam se 
davati, jer će vam se meriti merom koju vi merite.” (Jevanđelje 
po Luki 6:38).

Ako se držite Biblije uvidećete da želite da dajete sve više, 
zato se vaš prihod brzo uvećava u skladu sa zakonom davanja i 
primanja. Ne bojte se kada dajete, jer je Bog nepresušni izvor 
svega. Bog zadovoljava sve vaše potrebe trenutno i njegovo bo-
gatstvo pritiče neprekidno, redovno i beskrajno. Ali vi mora da 
želite i da vam se sve što dajete višestruko vraća. Ako to ne želite i 
ne očekujete vi zapravo dajete nalog svojoj podsvesti i ona će vas 
uvek poslušati i nećete dobiti ništa za uzvrat. Treba se podsetiti da 
ko reni ovakvog razmišljanja leže u Bibliji. U Bibliji se kaže: Čo vek 
snuje a Bog ostvaruje. Tako smo došli do zaključka da su za koni 
i zemljišta identični. Kada farmer baci seme u zemlju automat ski 
dobija žetvu. Kakve misli posejemo u svojoj glavi takvu ćemo i 
žetvu dobiti. Ali morate biti obazrivi prilikom davanja rođacima 
ili siromašnima. Treba im pomoći samo onda ako pomažete i sebi. 
Treba im dati štap za pecanje i naučiti ih da pecaju. Ako im date 
ribu poješće je i tražiće drugu, pa treću i tako u nedogled. Kada im 
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dajete vi ih zaustavljate u njihovoj inicijativi u pokušaju da stanu 
na svoje sopstvene noge i prevaziđu svoje probleme kako sami 
znaju i umeju. Kada ljudi olako i često primaju pomoć postaju 
zavisni i konačno se ulenje. Kada im dajete vi ih onemogućavate 
u razvoju sopstvenih skrivenih talenata i sposobnosti. Osoba koja 
prima ono što vi nepromišljeno dajete, vređa se jer ste tog trenu-
tka superiorni prema njoj a ona je inferiorna. Oseća se obaveznom 
prema vama a svesna je vašeg sažaljenja. Zna da bi trebalo da 
bude uspešna kao i vi i ima osećaj krivice zato što uzima od vas. 
Tako se javlja jak osećaj krivice i ozlojeđenost prema davaocu i ta 
vas osoba patološki mrzi a da možda nije ni svesna toga. Umesto 
zahvalnosti dobili ste mržnju, umesto zahvalnog prijatelja dobili 
ste neprijatelja. Svi koji očekuju pomoć od drugih strašno greše.

Treba se moliti svom Tvorcu da vam pomogne. I onaj ko je 
nevernik, ateista, morao je u teškim trenucima po sebe da traži 
pomoć od Tvorca. Kada se suočite sa smrću ili zagonetkom koja 
prevazilazi vaše svakidašnje iskustvo ili sposobnost razumev anja, 
iz njegove duboke podsvesti javlja se nagon za samoodrža njem 
i traži pomoć od Tvorca. Život ne mora da bude ispunjen religij-
skim osećanjima da bi čovek bio u stanju da spozna tu najveću 
misteriju prirode. Nisu li naši vapaji za pomoć neka vrsta molitve. 
Zato treba se moliti, pozivati u pomoć da nam se ukaže pravi put. 
Ali nikada se ne treba moliti da vam budu podarena materijalna 
dobra ovog sveta, ljubav, zdravlje, sitne pobede, uspeh. Moliti se 
treba samo da vam se ukaže pravi put, da budete upućeni kako 
da sami steknete sve to i budite sigurni da će vam molitve biti 
uslišene. 

Ali pre nego što se obratimo Tvorcu da vidimo čime nas je on 
obdario. Koje su to moći kojima si obdaren?

Dao ti je moć razmišljanja.
Dao ti je moć ljubavi.
Dao ti je moć volje.
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Dao ti je moć mašte. 
Dao ti je moć stvaranja.
Dao ti je moć planiranja.
Dao ti je moć govora.

Sada si kompletno živo biće. U stanju si da se prilagodiš 
svakoj klimi, svakoj teškoći, svakom izazovu. U stanju si da 
pro tumačiš ono što osećaš ili opažaš, ali ne instinktivno već ra-
zumom i namernom akcijom koja je najbolja za tebe. Znači tvoj 
Tvorac dao ti je moć izbora. Sa tim si dobio potpunu kontrolu nad 
sopstvenom sudbinom. To je velika moć, moć izbora.
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MOĆ IZBORA

Šta je bilo, bilo je. Pokušajte sada ponovo da napravite dobar 
izbor, koristite mudro svoju moć izbora. 

Izaberi ljubav, radije nego mržnju.
Izaberi smeh, radije nego plač.
Izaberi stvaranje, radije nego uništavanje
Izaberi istrajnost, radije nego odustajanje.
Izaberi hvalu, radije nego ogovaranje.
Izaberi davanje, radije nego otimanje.
Izaberi delanje, radije nego oklevanje. 

Sada vam je jasno da vaši neuspesi nisu bili po Tvorčevoj 
volji, niti prst sudbine, jer vi ste onaj koji je imao moć, moć 
izbora. Iza brali ste pogrešno. Ali još nije kasno da napravite nov 
izbor kako vam je gore predloženo. Nikada se nemojte zadovoljiti 
mrvicama. Do kraja vašeg života nikada više ne treba da vas brinu 
dva dana. Prvi dan je juče, juče je prošlo i zauvek izmaklo vašoj 
kontroli. Drugi dan je sutra u kome nemate nikakvog udela, jer se 
nije još ni rodio. Ovaj današnji dan možete da savladate, ako se 
samo na njega skoncentrišete. Ovo je vaš dan! Samo on postoji. 
Ostatak vašeg života teče od danas i vi treba da budete rešeni da 
svaki sat ovog dana provedete na sledeći način:

Da se prema svakome koga sretneš, prijatelja ili neprijatelja 
ponašaš kako bi želeo da se on ponaša prema tebi.
Da vodiš računa o svojim rečima i svom ponašanju.
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Da sve koje srećeš pozdravljaš nasmejan.
Da budeš saosećajan i pažljiv prema drugima.
Da budeš dobar sa svima.
Da radiš svaki posao sa poletom i ljubavi.
Da istraješ u onome što radiš.

Da postaviš sebi ciljeve koje treba da postigneš do kraja da-
našnjeg dana, shvativši da nijedan put do uspeha nije previše 
dug ako napreduješ hrabro i bez žurbe. 
Da nikada ne gubiš veru u svetlije sutra jer znaj da će neko 
čuti ako na kapiju budeš kucao dovoljno dugo i dovoljno jako.
Da se grčevito držiš svojih snova i planova za lepšu budu-
ćnost.
Nemaš nikakvu obavezu da se obogatiš, ili postaneš veoma 
uspešan, već imaš samo obavezu da daš najviše i najbolje od 
sebe.
Da ne podležeš strahu od neuspeha.
Da prigrliš zlu kob kao prijatelja od koje ćeš da naučiš znatno 
više nego od stalnih uspeha. Promašaji koji ti se dese samo 
su putevi prema uspehu. Raduj se onome što imaš ma kako 
to malo bilo.
Prihvati sebe onakvog kakav jesi.
Da u svoje postupke neprestano unosiš varnice entuzijazma. 
Moraš da uložiš vreme i energiju u povećanju sopstvene vre-
dnosti jer samo budale stoje zaludne čekajući da im uspeh 
sam dođe.
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NELOGIČNOSTI BIBLIJE!

U Bibliji se kaže: ...da će svakome ko ima dati, a onome ko 
nema oduzeće se i ono što ima. (Jevanđelje po Luki 19:26).

To znači da bogatiji postaju još bogatiji, a siromašni još 
siro mašniji. Kako je moguće? Pravi bogataši su oni koji znaju 
za krea tivnu moć misli i koji u svoju podsvest usađuju misli o 
prosperitetu i obilju, što opet dovodi do toga da im se ostvare 
one stvari o kojima razmišljaju. Kao što seme bačeno u zemlju 
proizvodi na stotine drugih semena, tako je i sa mislima.

Siromašni i ne razmišljaju kako da postanu bogati već kako 
da prežive, da sastave kraj sa krajem. To je isto kao kada ne bacite 
nikakvo seme u zemlju, ništa neće ni nići i ništa nećete ni dobiti. 
Već ćete izgubiti i ono malo što imate. Kod siromašnih postoje 
ružne emocije sa kojima moraju sami da se izbore a to je zavist 
i mržnja. Jer njih ne sprečava u napredovanju zla sudbina, već 
stanje njihovog uma. Kako da se izbore sa negativnim emocija-
ma? Vrlo prosto, blagosiljajući i želeći drugima prosperitet i oni 
će samim tim biti blagosiljani i uspešni. Zbog toga bogati postaju 
još bogatiji a siromašni još siromašniji.
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BIBLIJA PRIRUČNIK 
ZA BOGAĆENJE

U Bibliji se kaže: „Vaš otac je odlučio da vam da kraljevstvo”. 
(Jevanđelje po Luki 12:32). To znči da vi možete imati bogatstvo 
koje poželite i bez uzimanja od drugih. Kao što ne postoji osku-
dica vazduha tako ne postoji ni oskudica bogatstva univerzuma. 
Samo treba da pratite svoje vizije, morate imati u glavi mentalnu 
sliku onoga što želite postati.

Prepreka za bogatstvo je prepreka u vašoj unutrašnjoj bloka-
di. Zavist će onemogućiti priticanje bogatstva a privući će bedu 
i oskudicu. Sada kada ste postali bogati omogućite i drugima da 
postanu i oni bogati. Radujte se kada vidite kako drugi uspevaju 
i napreduju. Pa zašto se ne bi radovali drugima kada i vi imate 
svoju banku. Vaša podsvest je vaša banka. Ako nemate novac za 
nešto što vam je potrebno možete da stvorite mentalnu sliku toga 
nečega i da osetite kao da to već postoji, pa će to na neki vama 
nepoznat način da se ostvari.

Citat iz Biblije: „Gospodova je zemlja i sve na njoj”. (Psalam 
24:1). To znači da su zakoni života tako smišljeni da nam daju 
neograničeno bogatstvo, koje daleko prevazilazi naše svakodnev-
ne potrebe. Kada bi se podela bogatstva Prirode koristila mudro, 
pa metno i adekvatne metode upotrebile apsolutno svega ima više 
nego dovoljno. Oskudica postoji jedino zbog sebičnosti, zavisti, 
stra ha i neprihvatljivih ljudskih dela.

Citat iz Biblije: „To je moć koju stvara vera. Neka vam bude 
prema veri vašoj”. (Jevanđelje po Mateji 9:29). To znači da ćete 
dobiti ono u šta verujete. Ako ste već do sada shvatili da depresiv-
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na stanja i brige dovode do loših spoljnih uslova i okolnosti onda 
morate odmah da očistite vaš um od pogrešnih ideja i crnih misli 
koje su vas često obuzimale. Usadite u svoju podsvest tri reči ali 
tako jednostavne a ipak moćne reči u pročišćavanju vašeg uma 
su: Radost, bogatstvo, uspeh.

Citat iz Biblije: „Bog je onaj koji proizvodi u vama i želju i 
akciju... reče Pavle”. (Poslanica Filipljanima 2:13). U vama se ja-
vlja želja da putujete i da istražujete svet, ustvari to vas Bog tera i 
primorava da vidite i istražujete čuda sveta, da bi ste cenili lepotu, 
red, simetriju, ritam, sklad i proporcije svih stvari.

Citat iz Biblije: „Sine, ti su uvek sa mnom i sve što je moje i 
tvoje je”. (Jevanđelje po Luki 15:31)

Znamo svi iz dosadašnjeg izlaganja da je Zakon života 
obilje a ne siromaštvo. Bog želi da budete bogati, srećni i ve se li 
i slobodni. Bog želi da slavno i trijumfalno proživite svoj život. 
Zar Priroda nije darežljiva i obilna. Zar zakoni života ne pred-
viđaju da dobijete neograničeno bogatstvo. Ali i pored tolikog 
pri rodnog bogatstva ako razmišljate o malim sitnim parama ili 
ma lim materijalnim vre dnostima, privućićete siromašne ljude 
i bićete jedan od njih. Zato pazite o čemu razmišljate. Kada na 
men talnom planu prihvatite nešto kao istinito vaša podsvest 
počinje da reaguje na vama nepo znat način. Ako se držimo ovog 
citata iz Biblije, čemu onda mržnja, zavist, zloba. Zbog takvih 
pogrešnih misli doživećete da vam imetak otiče od vas umesto da 
vam pritiče. Morate drugima želeti ono što želite sebi.

Zašto ne biste svoju ljubav učinili najjačim oružjem. Od 
ovog časa treba na sve stvari gledati s ljubavlju. Uvek tragajte za 
nekim razlogom da nekome odate priznanje. I nikda sebi nemoj 
da dozvo lite da čeprkate po povodima za nečije ogovaranje. Kada 
se nađete u iskušenju da nekome nešto zamerite pre se ugrizite 
za jezik, kada se nađete u prilici da nekoga za nešto pohvalite 
činite to iz sveg glasa. Treba voleti sve vrste ljudskog ponašanja 
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jer svako od njih ima neku vrednost kojoj se možemo diviti, 
makar ta vrednost bila skrivena na prvi pogled. Volite one koje 
vodi ambicija jer se njima možete nadahnuti. Volite one koji nisu 
uspeli jer vas i oni mogu nečemu podučiti, volite bogate jer su 
uprkos svemu usamljeni, ali volite i siromašne baš zato što ih 
je prepun svet. Volite mlade, zbog vere koja plamti u njima, ali 
volite i stare zbog mudrosti koji su spremni da je podele sa vama. 
Ali kako ćete se odnositi prema neprijateljskom ponašanju drugih 
ljudi. Isto s ljubavlju. Jer kao što je ljubav vaše oružje koje otvara 
srce ljudi, ljubav je sada takođe vaš štit koji vas brani od drugih.

Prenesite svetu Božju poruku: „volite se ljudi”.
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PRAVILA IGRE ZA BOGAĆENJE

I ako je ljubav važna ona sama po sebi nije dovoljna da bi ste 
uspeli. Kao što ste videli iz dosadašnjih citata iz Biblije, Bog nam 
je upravo pokazao da život predstavlja jednu igru i vi ne možete 
učestvovati u toj igri sa bilo kakvim šansama da pobedite sve 
dok ne upoznate pravila te velike igre u celini. Zato većina vas 
postaje samo nemi posmatrač te velike igre bežeći u sivilo života 
posmatrajući i zavideći onima koji su uspešni. Zato sebe treba na-
učiti preko citata iz Biblije da se njih treba obavezno pridržavati i 
već od danas započni te jedan nov život. Odbacite svoja shvatanja 
koja su dugo podnosila neuspehe. Najjednostavnije je da poku šate 
da imitirate prirodu. Priroda vas nije obdarila bolom i neuspe hom 
od samog rođenja. A vi ste ipak podnosili neuspehe. Priroda ni-
ka da ne deluje u žurbi. I ako vam vreme nije beskonačno dode-
ljeno vi ga morate racionalno koristiti, ali takođe morate uvežbati 
umeće strpljenja. Osnovna mana velikog broja ljudi je što nisu 
istrajni i strpljivi.

Prvo treba pronaći put, odnosno cilj i ići prema njemu strplji-
vo i istrajno. Svoj put treba početi neopterećeni težinom nepotre-
bnog znanja. Priroda nas je već obdarila znanjem i instinktom, 
većim nego kod životinja. Ne treba vam nikakvo znanje već samo 
volja i želja za uspehom. Takođe svoj život treba da počnete 
neopterećeni ikakvim iskustvom. Iskustvo nas uči temeljito 
ali iskustvo gubi u valjanosti i tačnosti kada se javi trenutak 
potrebe za njim. Najbolje se može shvatiti ako ga uporedite sa 
modom. Ono što je bilo uspešno juče, danas se može pokazati kao 
neprikladno i nekorisno. Samo načela, pravila opstaju i upravo 
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samo sa njima raspolažemo. A ta pravila upravo sada sami sebi 
utvrđujemo. Suština svih tih pravila je da nas nauči ne kako se 
postiže uspeh, nego kako da izbegnemo neuspeh. Za uspeh ima 
na desetine defi nicija, ali za neuspeh samo jedna: Neu speh čini 
čovekova nesposobnost da ostvari ciljeve što ih je u životu sebi 
postavio, ma kakvi ti ciljevi bili. Jedina prava razlika između onih 
koji su uspeli i onih koji nisu, vidi se u različitosti njihovih navika.

Dobra navika je ključ svakog uspeha. Treba izgraditi u sebi 
dobre navike i postati njihov rob. Kao deca smo obično robovi 
svojih impulsa, ali sa time treba da se prekine čim se odraste. Ako 
već imamo loše navike, onda nije na odmet da znamo da je jedan 
od zakona prirode da se jedna navika može zameniti drugom 
navikom. Na taj se način rađa dobra navika. Jer kad nešto što čo-
vek čini posta ne lako, zahvaljujući stalnom ponavljanju i u tome 
nalazi zadovolj stvo, u čovekovoj prirodi je da i često ponavlja. 
Kada se nešto često čini to postaje navikom, postaje se njen rob, 
budući da se radi o dobroj navici, to je ono što vas čini uspešnim.

Ono što doživljavate uvek je samo spoljna slika aktivnosti 
vašeg uma u određenom trenutku. Ono što vam se danas dešava 
je rezultat današnjih misli i osećanja. Vi živite u ovom trenutku. 
Izmenite ovaj trenutak i izmenićete vašu sudbinu! Jedini trenutak 
nad kojim imate kontrolu jeste sadašnji momenat. Već smo do sa-
da naučili da su ideje naši gospodari i one određuju naše stavove. 
U svoj um zasadite ideje sklada, uspeha i prosperiteta i pohranite 
ih emocijama. Otkrićete da se i spolja vidi da imate dobrog šefa 
u sebi. Znači jedini bitan trenutak je sada. Budućnost je određena 
onim o čemu sada razmišljate. Ali ni to nije po sebi dovoljno, vi 
morate da istrajete dok ne uspete.

Vi niste došli na ovaj svet da biste bili poraženi. Ne budite 
ovce koje čekaju da budu ošišane, ne slušajte one koji samo 
kukumače i žale se jer je njihova bolest zarazna. Treba da budete 
lav koji neće da se druži sa ovcama i koji hoće da istraje da bi 
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uspeo. Životne nagra de stižu na kraju puta a ne na početku. Nije 
vam poznato koliko kora ka treba da prođete do cilja. Neuspeh 
vas možda čeka na hiljaditom koraku a da se ipak uspeh krije iza 
sledeće krivine na putu. Zato treba da istrajete sve dok ne uspete. 
Od ovog časa napor koji ulažete svakog dana treba da doživljava-
te kao kada sečete neki veliki hrast. Sam udarac ne znači ništa, 
ni sledeći takođe ništa, neće ni zatresti drvo ali na kraju čak i od 
dečijeg udarca hrast mora pasti. Znači treba istrajati. 

Nikada ne razmišljajte o porazu, iz svog rečnika uklonite 
sve reči i izraze kao što su, odustati, ne moći, ne biti u stanju, 
nemoguće, ne dolazi u obzir, neuspeh, neizvodljivo, povuci se. Ne 
obazirite se na prepreke na koje se spotičete, idite uporno prema 
svome cilju jer odavno je poznato gde prestaje pustinja zelena 
trava počinje da raste. Pokušati, pokušati i ponovo pokušati, sva-
ku prepreku sma trajte beznačajnom zaobilaznicom na vašem putu 
do vašeg cilja. Samo treba da istrajete dok ne uspete. Kada ostali 
prestanu da se bore vi treba da započneti. Ali ne smete dopustiti 
da jučerašnji uspeh pobudi samozadovoljstvo u vama danas, jer 
upravo na tome se te melji neuspeh.
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NEPONOVLJIVO ČUDO
PRIRODE

Pokušjte da upoznate malo bolje sebe. Zar vam se ne čini 
da ste vi Unikat, neponovljivo čudo prirode. Niko ko ne kad beše 
rođen, niko ko danas živi, niko ko će sutra biti rođen neće biti 
u stanju da hoda, govori i misli kao vi. Treba da budete bolji 
nego što jeste. Nemojte se više baviti imitiranjem drugih ume-
sto toga pokažite svoju jedinstvenost i originalnost. Počnite prvo 
sa isticanjem svoje različitosti. Verovatno da se koristitite samo 
jako malim delom svoga uma i svojim fi zičkim mogućnostima. 
Nikada se više ne zadovoljavajte postignutim juče niti smete da 
se prepustite samozadovoljnosti jer možete i morate postići više 
nego što ste do sada postizali. 

Svu svoju energiju usredsredite na izazivanje trenutka a 
zatim treba zaboraviti sve ostalo. Kada ste na poslu zaboravite 
porodične probleme jedino se tako može postići maksimalna 
koncentracija ali i opuštanje što donosi porodična atmosfera gde 
se pune baterije za naredne izazove za naredni dan. Porodica i 
posao moraju biti odvojeni. Vi ste stvarno neponovljivo čudo 
prirode, priroda ne zna za poraze. Na kraju uvek izlazi kao po-
bednik, tako treba biti i sa vama: Sa svakom pobedom naredna 
bitka postaje manje teška. Ustvari svaki dan treba proživeti kao 
da vam je poslednji. Sada se postavlja logično pitanje šta učiniti 
sa tim zadnjim danom. Pre toga treba jučerašnji dan pokopati više 
ne misliti na njega. Ne smemo misliti ni na sutra zbog kojeg biste 
odbacili sadašnji. Da li možete sutrašnju zaradu da stavite danas 
u džep? Svakako da ne možete. Treba da brinete zbog nečega što 
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možda neće nikada ni doći. Proživite današnji dan kao da vam je 
poslednji, kao zatvorenik kome je odložena smrtna kazna.

To znači da ti se pruža još jedna prilika da postaneš čovek 
kakav si mogao postati a nisi? Da li ti je ovaj dan dosuđen da 
sebe prevazi đeš? Zato treba da cenite svaki trenutak ovog dana; 
jer nikada se više neće vratiti. Nastojte da izbegnete gubljenje 
vremena, izbegavajte dokone ljude. Ako se prepustite lenčarenju, 
gubljenju vremena to zapravo znači da kradete hranu, odeću od 
onih koji su vam najdraži. Današnji dan treba da posvetite samo 
onima koje volite, porodici, prijateljima i ne treba da gubite 
vreme na one koje ne volite, ne poštujete jer nisu vredni ni jednog 
vašeg trenutka. Za ovo gore navedeno naći ćete takođe odgovor 
u Bibliji, odnosno: Prva Poslanica Korićanima (3:6) Ja sam 
posadio, ali je Bog učinio da raste. Želja da se obogatite, proširite 
i razvijete je osnovni impuls vašeg bića. Ukratko rečeno želite da 
živite bogatijim životom. A da bi ste to postigli morate da radite 
na povećanju odnosno umnožavanju vaših dobara, razvijanje vaše 
početne misli ili plana. Ali ako se ne začne neka akcija, očigledno 
je da ne može doći do nekog povećanja. Zato sada počnite da 
ubacujete ideju povećanja u svoju podsvest.

Bez obzira ko ste i šta radite ako svoj um počnete da 
usredsređu jete na misli o bogatstvu, zdravlju i sreći za druge, oni 
će to podsve sno osetiti i privlačite ih po univerzalnom zakonu 
privlačenja. Treba da volite ono što radite, odnosno radite najbolje 
što možete tu gde jeste. Mislite na velike stvari i bogatstvo, pa 
će vam sadašnji posao biti stepenica ka pobedi i boljem životu. 
Stvorite jasnu mentalnu sliku onoga što želite da budete, znajte 
da će vam podsvest to i omo gu ćiti da postanete. Mislite na velike 
stvari, zamišljajte slike boga tstva i osetićete da ste bogati a zakon 
privlačenja učiniće svoje.

Da bi ste živeli bogatim životom nije dovoljno samo raditi 
na povećanju vaših materijalnih dobara, morate takođe ovladati 



56

svojim emocijama. Verovatno ste primetili da jedan od hirova 
prirode je da se svakog jutra budite u drugačijem rasplože nju 
od jučerašnjeg. Jučerašnja radost može postati današnja tuga i 
obrnuto.

Kao što mrtav cvet nosi u sebi seme sutrašnjeg cveta i 
današnja tuga nosi u sebi seme sutrašnje radosti. 

Ali kako ovladati svojim emocijama? Postoje nekoliko 
pravila.

Ako se osećaš potišten, zapevaj.
Ako se osećaš tužnim, nasmej se.
Ako osećaš strah, jurni napred.
Ako se osećaš nesigurnim, podigni glas.
Verovatno da vam je jasno da se samo manje vredni uvek 

osećaju raspoloženim. Tugu i očajanje nije teško prepoznati i nije 
teško protiv njih boriti se. Treba se bojati drugih osećanja koja 
vas mogu uništiri i koja na prvi pogled izgledaju bezopasno, zato 
ih potcenjujemo i protiv njih se ne borimo.

Ako postanete isuviše samouvereni prisetite se svojih ne-
uspeha. Ako se počnete osećati samozadovoljnim pomislite na 
one sa kojima se nadmećete.

Ako ste stekli veliko bogatstvo setite se bar jednih gladnih 
ustiju. Od ovog trenutka treba da vladate svakom ličnošću koja se 
ujutru probudi u vama.

Kada ovladate svojim raspoloženjima, ovladaćete i svojom 
sudbinom. A to je ustvari najteže, pored upoznavanja samog 
sebe. Sada kada ste uspeli da ovladate svojim osećanjima treba 
objasniti fenomen mašte. 

Narodno tumačenje fi lozofi ranja je uvek negativno, takođe 
i o mašti ljudi misle negativno.To su velike zablude koje treba 
ispraviti. U Bibliji se kaže, Nosi odoru na kojoj su mnoge boje. 

U Bibliji odora znači vaš psihološki omotač. Vaš psihološki 
omotač ili „odelo” su vaši mentalni stavovi, raspoloženja i 
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osećanja koja imate. Odora u mnogim bojama predstavlja vašu 
sposobnost da ideji date formu. Znači iza svega se krije vaša 
mašta. Mašta nije iluzija, ona je stvarnost koja postoji u vašem 
umu i to kao sposobnost uma. Ona ima sposobnost da projektuje 
vaše ideje, da ih oblači da biste je mogli videti u vašoj podsvesti 
kao na ekranu u bioskopskoj dvorani. Ona ima moć da projektuje 
vaše ideje, da ih oblači da bi ste je mogli videti u vašoj podsvesti 
kao na ekranu u bioskopskoj dvorani. Setite se da samo do pre 
izvesnog vremena nisu postojali mobilni telefoni, komjuteri, 
televizori, avioni. Odakle su se oni od jednom stvorili? Prvo su se 
stvorili u glavama naučnika, mašta je moćan instrument koju su 
koristili naučnici, obični majstori, koji su napravili stolicu. Maštu 
poseduje svako ljudsko biće. Samo što ih neko shvata ozbiljno a 
neko neozbiljno, pa se za ljude koji mnogo maštaju kaže da imaju 
bujnu maštu u negativnom smislu značenja.

Jedino je sigurno da svi koji su uspeli, uspeli su zato jer su 
upotrebili maštu makar i nesvesno. Kao što mašta pomaže nau-
čnicima, lekarima, piscima, umetnicima da stvaraju, oblikuju ono 
što su „videli” u svojoj mašti. Zar se to ne može preneti i za pri-
vlačenje materijalnih dobara. Svakako da može.

Ako maštate da budete siromašni ili ako uopšte ne maštate 
da budete bogati vaša podsvest će vas nagraditi tako što će te to 
i stvarno postati, postati siromašni, ili nećete postati bogati jer to 
zapravo niste ni želeli. Zar vam nije daleko interesantnije i bolje 
da zamišljate da ste uspešni, bogati, srećni i ako to trenutno niste. 
Ako želite da se vaše želje ostvare, morate prvo postaviti u svom 
umu i stalno zamišljajte da su one ispunjene, tako ćete naterati 
vaš um da ih ostvari na vama nepoznat način.

Kada arhitekta želi da napravi projekat za vašu kuću on mora 
da je prvo zamisli u glavi. Samo se setite kako vam se svakodnev-
no pojavljuju različite slike u glavi i to dolaze niotkuda, morate 
pri znati da to postoji u vašoj glavi i da vi na to ne možete da 
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utičete. Unutrašnji stvaralac koji stvara sve te sličice daje vam 
ideju da i vi sami možete da stvarate slike kakve god želite. Zašto 
ne stvorite te slike u glavi gde ćete sebe videti kao zdravog, 
uspešnog, bogatog pa će taj Unutrašnji stvaralac dati im život i 
pokret da bi predstavljali jednu celinu.

Iz svega do sada rečenog možemo naći objašnjenje u Bibliji. 
U Bibliji se kaže: U poslanicama Rimljanima (4:7) nalazimo... ni 
iz čega stvara bića... i nevidljivo postaje vidljivo.

Mašta je ustvari radionica Boga. Bog je spreman da radi za 
vas, samo ako mu date nalog, stvorite sliku šta želite da budete. 
Ali obavezno eliminišite iz vaše mašte sve mentalne prljavštine 
kao što su zavist, zloba, strah, briga, ljubomora. Morate da 
usredsredite vašu pažnju na vaše životne ciljeve koje želite da 
ostvarite.

Treba shvatiti suštinu života i treba se pomiriti sa time da je 
život prolazan, svidelo se to vama ili ne, kada je prolazan a nije 
večan onda je sve što se nama dešava relativno. Pa gde su sada 
oni koji su pravili svetska čuda u građevinarstvu, piramide, zar 
ne leže ispod njih. Zato se treba smejati svakoga dana. Treba se 
smejati svemu, sebi i tu postoji lek da prevaziđete svoje probleme, 
nastojte da budete prezaposleni celog dana i da nemate kada da 
budete tužni.

U svakodnevnoj sreći i zadovoljstvu naučite da uživate, jer 
sre ća nije namirnica koju možete čuvati u frižideru pa uzimate 
po po tre bi. Zato smejte se svemu što vas snađe. Smejte se svim 
proble mi ma, smejte se svima i onima koje poznajete i volite tako 
isto i onima koje ne poznajete i ne volite. Zahvaljujući smehu sve 
ovozemaljske stvari biće svedene na pravu meru zato što ćete se 
smejati svojim kiksevima ali i svojim uspesima. 

Smeh je jedan od najvećih darova vašeg Tvorca, zato taj dar 
iskoristite maksimalno, jer jedino uz smeh i sreću možete biti 
uspe šni u svim poslovima kojima se bavite.
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VEŠTINA IZDIZANJA 
IZ SIROMAŠTVA

U Bibliji se kaže: ...i ako se uzdignem sa zemlje privućiću sve 
ljude sebi. (Jovan 12.32). Ta izjava nas savetuje da se izdignemo 
iz stanja u kome se nalazimo, siromašni da postanu bogati, 
bolesni da postanu zdravi. Svi koji imaju ograničenja bilo koje 
vrste da ih prevaziđu. Ali da bi se dostigao taj viši nivo moramo 
da uzdignemo naše želje ali ipak da budu realne koje možemo 
ostvariti. Za ispunje nje naših želja moramo se obratiti opet našem 
Tvorcu od koga ćemo kao i uvek dobiti odgovor. Možete dobiti 
sve one vrline koje zami sli te i zatražite, kao što su hrabrost, snaga, 
moć, vera, mudrost, sve ono što prevazilazi običan fi zički smisao. 
Vi mislite da nemate pravo na sve gore nabrojano, u vama je strah 
od nepoznatog, zato je najlakše se osloboditi straha kada zamislite 
prisustvo Boga u vama. Bog će vam samo pomoći u rešavanju 
problema i teškoća, ali ne možete se uzdati samo u Boga, moraćete 
sami da rešavate svoje probleme, radost je u rešavanju. Zar bi 
vam bilo lepo da neko drugi umesto vas rešava vam ukrštene 
reči. Svakako da ne bi. Rešavanje sopstvenih problema vi stičite 
samopouzdanje i poverenje u sebe. U Bibliji se kaže: Približite se 
Bogu, pa će se i on približiti vama. (Jakov 4:8). To znači da će vas 
Bog čuti kada mu se obratite i da će odgovoriti.

Oslonite se na Boga, ne na ljude i državu. Država vam ne 
može dati ako vam prethodno ne uzme. U svakom je čoveku 
neprocenjivo bogatstvo neotkriveni rudnik talenata, moći i bo-
gatstva. To znači da treba da prestanete da gledate okolo, pogle-
dajte unutra. Niko vam ne može pomoći jedino vi sami sebi. 
Ako gledate okolo da bi ste dobili pomoć, ignorišete Boga koji 
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je u vama, praktično kradete sami od sebe one kvalitete kojima 
raspolažete a kojih niste ni svesni.

Ukratko da se podsetimo još jednom šta je Bog? Bog se nalazi 
u vama.Vi imate svest koja je deo Univerzalne Svesti. Vi ima te 
duh koji se na ljudskom nivou zove osećanje ili emocije. Znači 
ovaj vaš nevidljivi deo je ustvarri Bog.

U Bibliji se kaže: I Mojsije napravi zmiju od meda i postavi 
je na stub. Kada bi otrovna zmija ujela nekoga, pogledao bi mede-
nu zmi ju i ozdravio bi odmah (Knjiga brojeva 21:9). Govoreći 
fi gurativ nim jezikom, zmija vas ujeda kada ste puni mržnje, lju-
bomore, zavisti i neprijateljstva prema drugima zbog njihovog 
uspeha koje su posti zali u životu. Ogroman broj ljudi je ujeo strah 
neznanja i sujeverja.

Psihološki posmatrano Mojsije predstavlja vašu svest o 
Božjoj moći i vašu sposobnost da je izvučete iz dubine samoga 
sebe. Med je ustvari mesing a mesing je legura dva metala, znači 
simbolizuje spajanje vaše svesti i podsvesti u vezi onoga zašta 
se molite i šta želite od vašeg Tvorca. Iz svega ovoga izvlačimo 
zaključak da u svetu postoje samo dve vrste ljudi. Oni koji su 
uspeli da se izdignu i oni koji nisu ni pokušali da se izdignu već 
im je bilo mnogo lakše da se celog života oslanjaju na druge, jer 
nisu shvatili da karakter koji posedujete, ili će vas izgraditi ili 
uništiti.

Vaš karekter je ustvari vaša sudbina. Vi ste obdareni snagom, 
verom, izdržljivošću i vi ćete prevazilazeći prepreke koje vam 
stoje na putu ustvari razvijate vaš karakter. Sada kada ste shvatili 
da se treba i kako izdići onda ste vrlo brzo primetili kako se vaša  
lična vrednost uvećava stotinama puta. Svakako se pitate da li je 
to moguće? Objasnićemo vrlo prosto. Kada dudov list u Kini do-
dirne čovek nastaje predivna svila, kada u Mongoliji pastir dodir ne 
ovčju vunu nastaju prelepi džemperi. Kada u Rusiji čovek dodir ne 
drvo nastaju predivni predmeti od drveta. Kada u Vojvodini ratar 
uzme zrna pšenice u ruke, to zrno ima samo tri mogućnosti. Da 
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ga ratar baci u korito svinjama i da ga one pojedu, druga je mogu-
ćnost da od njega napravi hleb, odnosno da se samelje i ispeče i 
da ga opet nestane kao u prvom slučaju. Postoji i treća mogućnost 
da ga poseje u zemlju i svako zrno umnožiće se stotinu puta. Zar 
vi niste slični zrnu, samo je razlika što zrno nema izbora, ništa 
ne zavisi od njega nego od drugih. Vi imate izbor. Ili ćete sebi 
dozvoliti da vas pojedu svinje odnosno gori od vas da vas unište, 
ili će drugi od vas da mese hleb i da manipulišu sa vama i od vas 
da prave šta god oni hoće i žele u svoju korist a vi ćete biti sami 
nemi posmatrač. Kako ćete onda uvećati svoju vrednost?

Prvo morate da uzmete nešto iz bivšeg komunističkog si-
stema na čemu se zasnivala celokupna tadašnja privreda, a to je 
planiranje. Nažalost toga danas nema u društvu u kome živite. 
Zato morate da se izdignete iz društva u kome živite i da počnete 
da planirate ako već niste imali tu naviku. Postavite prvo plan za 
jedan dan, jednu nedelju, mesec, godinu itd. Ne zaboravite da su 
uspešni oni ljudi koji su ostvarili sve svoje planove bez obzira 
kakvi, mali ili veliki. Vaša uspešnost se ne ogleda u merenju sa 
drugima jer nemate iste uslove, isti start, roditelje, isto mesto 
rođenja, istu klimu, zdravlje, već se ogleda u poređenju sa samim 
sobom. Da li ste ostvarili vaše planove ili ne. Razmislite šta vam 
najviše leži, zapravo šta ste to najviše postigli u prošlosti. Kada 
to izdvojite onda ga fokusirajte i umnožite stotinu puta. Nikada 
nemojte razmišljati da li su ciljevi postavljeni previsoko.

To znači da ako u životu padnete, pa dići ćete se opet nemojte 
da zbog toga očajavate i da se predate sudbini. Skoro svi ljudi 
pre nego što postignu svoje ciljeve moraju da posrnu, neki manje 
neki više puta. Neuspešni se posle posrtanja predaju, dok uspešni 
posle posrtanja ustaju i ponovo nastavljaju dalje.

U prirodi su samo zmije i crvi lišeni posrtanja ali vi niste crv 
i ne ponašajte se kao crv. I kao što Sunce mora da zagreje zemlju 
da bi seme klijalo tako i vaša nova razmišljanja od danas treba da 
zagreju vaša srca da bi ste uspeli. Nije važno da prevaziđete ono 
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što su drugi stekli, nemojte sa njima da se upoređujete, važno je 
da prevaziđete ono što ste sami uradili i stekli, to je ustvari pravi 
i samo vaš uspeh.

Nema velike razlike između trgovine i stvarnog života. I 
u pra vom životu sve se kupuje i prodaje i sve ima svoju cenu. 
Zato ne budite naivni, jedina važeća cena je ona koju vi sami 
sebi odredite. Ako sebi odredite isuviše nisku cenu svi oko vas 
prihvatiće tu vašu nisku cenu, vaše nisko samopoštovanje i tako 
će se ophoditi i prema vama. Zato sebe prikažite u najboljem 
svetlu svet će tu vašu cenu prihvatiti. Onoliko za druge vredite 
koliko sami mislite da vredite.

Tako ste verovatno plutali kroz život bilo vam je teško da 
plivate kao što su oko vas mnogi plivali a vi ste samo posmatrali 
kako se drugi naprežu a vaš je komentar svakako bio ala su imali 
sreću. Vi dećete kako je lako plivati ali moraćete početi odmah sa 
današnjim danom a ne početi sutra. Pošto postoji velika razlika 
između kasniti i zakasniti, kasnili ste ali niste na sreću zakasnili.

Verovatno ste toliko godina bili u zabludi da su jedini vredni 
ciljevi za koje se treba boriti oni najviši. Vi ste zapravo hteli da 
se popnete na vrh neke zgrade a ne da idete stepenik po stepenik. 
Pametni ljudi idu stepenik po stepenik ali stalno svakog dana, od-
nosno mali planovi dan za danom. Naš narod to najbolje oslikava 
kada kaže: zrno po zrno pogača, kamen po kamen palača.

Takođe je važan Zakon zahvalnosti koji možemo naći u 
Bibliji. On glasi: Navucite noć Bogu, pa će on navući noć na 
vas. (Prva poslanica Solunjanima 5:18). U svakoj prilici treba 
zahvaljivati. Primitivni ljudi su smatrali da je Bog neko više 
biće koje se ponaša nemilosrdno prema ljudima, nagrađuje ih 
i kažnjava kako se njemu prohte. Ponaša se prema ljudima kao 
robovlasnik prema robovima, zato su ljudi u strahu od njega 
padali ničice na kolena, moleći Boga da ih ne kažnjava. Ustvari 
čovek se udvarao Bogu puzeći pred njim. Njihovo veličanje Boga 
ne pokreće uopšte Boga ili Zakon već dovo di do trasnformacije 
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našeg uma tako da naše srce postaje magnet koje privlači sva 
dobra ovoga sveta uključujući i novac svakako.

Čitav proces mentalnog, duhovnog u materijalnog bogatstva 
može se svesti samo na jednu rečenicu, a to je biti zahvalan. Za-
hvalna misao za bilo koje primljeno dobro čini čoveka zahval nim. 
Čovek sa zahvalnim srcem je srećan i bogat čovek. Ako ste do 
sada već naučili i iskreno prihvatili da postoji Univerzalna Svest 
iz koje teku sve stvari. Takođe verovatno već verujete da taj Izvor 
reaguje uvek na prirodu vaših misli. I sada treba da shvatite da vas 
vezuje duboko osećanje zahvalnosti za tu Beskrajnu inteligenciju. 
Znajte da veliki broj ljudi živi u bedi i siromaštvu samo zato što je 
nezahvalan. Morate znati da ako nemate zahvalno srce postajete 
nezadovoljni postojećim stanjem u i uslovima u kojima živite. 
Neophodno je da pored svih dobrih navika prihvatite još jednu, 
a to je navika da budete zahvalni za svako dobro koje primite. 
Čovek koji je zahvalan on je prožet radosnim iščekivanjem za 
ono što je radio. 

Da bi čovek uspeo u svom radu on mora da je oduševljen sa 
onim što radi i tada može da se uhvati u koštac sa svim problemi-
ma bez ičije pomoći. Čovek treba da radi samo ono zašta je 
zaista zagrejan, ako nije onda je bolje i da ne počinje. Oduševljen 
čovek rušiće sve prepreke koje mu stoje na putu, zaljubljenost 
u ono što radi omogućava mu da deluje na čudesne načine čak 
i onda ako nije svestan šta radi a ipak radi. Jedino što nam je 
potrebno da budemo srećni jeste da imamo nešto što će nas činiti 
oduševljenim. Ako čovek nije oduševljen onim što radi onda mu 
se rad čini kao prinuda i onda je bolje da to i ne radi.

Svako zlo ima svoje dobro. Nema bolje učiteljice od zle 
kobi. Svaki poraz, svaki gubitak nosi u sebi vlastitu pouku kako 
da sledeći put poboljšamo svoj učinak. Nikada više ne treba 
doprinositi svome padu, tako što ćete odbijati da se suočite sa 
istinom i da se učite na sopstvenim greškama. Ogroman broj 
ljudi dopušta da im se nade i težnje rasplinu čim ih zadesi neka 
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nesreća. Ali zla kob nikada neće uništiti nikoga ko ima hrabrosti 
i vere. Treba shvatiti da zlo ima i svoje prednosti kojih nismo 
svesni. To su jedine terazije na kojima se mogu meriti oni koji se 
izjašnjavaju kao prijatelji, da se spozna prava istina i odvajaju se 
lako pravi od lažnih prijatelja. 

U Bibliji se kaže: reči kazane u pravo vreme, zlatne su jabuke 
u srebrnim posudama. (Izreka 25:11).

Saće meda reči su ljupke, slatke duši i lek kostima. Izreke 
(15:24). Još naši potomci koji su živeli u pećinama pre nekoliko 
hiljada godina želeli su da obaveste druge o svom psihičkom i 
fi  zičkom stanju, o svojim osećanjima, o svojim patnjama ako su 
bili bolesni, o svojim strahovima ako su videli opasnost, o svojim 
na danjima i težnjama u pribavljanju hrane. Želeli su da ljudima 
oko sebe prenesu svoje misli i osećanja. To su najpre radili grokta-
njem, rikanjem, neartikulisanim glasovima. I na kraju moralo je 
doći do formiranja prvih reči kojima su vremenom dodavane nove 
reči da bi na kraju reči zagospodarile ljudima jer bi onda jezik 
pratio njihov mentalni i duhovni razvoj. Posle veštine izražavanja 
misli i osećanja na kraju nastaju sredstva za masovnu komunika-
ciju među ljudima.

Kako je nauka napredovala i sa razvojem moderne tehnolo-
gije ne samo sve veći značaj imaju reči nego i moć. Zar nije 
Hitler pomoću izgovorenih reči u pravo vreme i na pravom mestu 
započeo Drugi svetski rat. Reč ima veću moć nego nuklearno 
oružje iz jednog jedinog razloga što se rečima naređuje upotreba 
tog oružja. Zar za ovakvu tvrdnju ne nalazimo odgovor u Bibliji 
gde se kaže: Smrt i život u vlasti su jezika (Mudre izreke 18:21).

Solomon je takođe rekao... „a jezik je isceljenje mudrih” 
(Mu dre izreke 12:18). Znači treba odgovorno da koristimo reči. 
Ako se setimo početka ovog poglavlja da su reči slatke duši a lek 
kostima. Kako vama vaše reči mogu biti slatke za uši ako stalno 
tvrdite da vam ne ide, da ste neuspešni, da ste nesrećni, da nemate 
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dovoljno para, da ste bolesni. Te reči jednostavno se ne uklapaju 
u ono što nas uči Biblija naša učiteljica života. 

Natprirodno nije ništa drugo već samo prirodno koje nauka 
nije još objasnila. A zapravo sve ono što nauka nije još objasnila 
zapi sa no je u Bibliji, samo je pitanje vremena šta će, kada i kako 
biti otkriveno i preneto iz Biblije u vaš stvarni život.

U Bibliji se kaže: „.. reči koje govorim... su duh i one su 
život”. (Jovan 6:63). Vaše reči stvarno mogu da znače život za 
druge, da im ubrzaju prosperitet, donesu bogatstvo, svima sa 
kojima ste u kontaktu samo ako znate da ih upotrebite u pravo 
vreme. Ali sve će vam se to vratiti, zato ne štedite dobre reči, 
ne boj te se neće one presušiti, reči su kao planinski vodopad. 
Vodopad izgleda tako moćno jer slobodno pada.

U Bibliji je obećano: Što god preduzeo sve će ti uspeti, 
i puteve će ti obasjati svetlost. (Knjiga o Jovu 22:28). Ali da 
biste uspeli morate stvarno da vodite računa od danas za svaku 
izgovorenu reč, jer vaša podsvest ne zna za šalu, već bukvalno 
prihvata sve ono što kažete. Zašto ne počnete svakodnevno da 
izjavljujete kako ste bogati, kako vam novac stalno pritiče, kako 
imate čak i višak da možete da date i drugome o da drugi budu 
srećni.

U Bibliji se kaže: I reč postade telo i nastani se među nama. 
(Jevanđelje po Jovanu 1:14). Ideje koje držite u glavi a niste 
svesni toga, ostvariće se tek u skladu sa vašim rečima. Najbolji 
primer mo že se naći u Bibliji kada je Isus Hrist na Lazarevom 
grobu komando vao čudesne reči i glasno izjavio: „Lazare izađi, 
(Jevanđelje po Jo vanu 11:43) i Lazar je izašao, vaskrsnuo.

Odavde se da zaključiti: Da je Isus govorio, odnosno da je 
go vorio onaj koji ima vlast. (Jevanđelje po Mateju 7:29). Tako i 
vi imate vlast nad svakom rečju koju izgovorite, vas će zapanjiti 
dejstvo va ših izgovorenih reči. Zato više nikada ne izgovarajte 
reči koje imaju neki nedostatak ili ograničenje. Imitirajte Isusa, 
komandujte svojim rečima: Nastupa bogatstvo! Nastupa uspeh! 
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I stvarno ćete sve to doživeti. Iz gore navedenih primera uviđate 
svakako da je moć reči jedan od najvećih darova prirode, koje je 
Bog dao čoveku. Životinje i biljke ne znaju da govore.

Vaše reči možete da koristite u pozitivnom i negativnom 
smislu. Njima možete da blagosiljate a možete i da kunete, 
lečite ili razbolite. Ako već znate da je moć reči velika i da može 
da proizvede kako bogatstvo tako i siromaštvo. Onda odmah 
prestanite da reči koristite protiv sebe. 

U Bibliji se kaže: Reč svoju posla da ih ozdravi. (Psalam 
107:20). Reči su najmoćniji lek koje čovečanstvo koristi. Do 
stvarnog iz lečenja može doći brže ili sporije, zavisno od vašeg 
ubeđenja. Vi možete tako da lečite i sebe, ali može slanje vaših 
reči drugoj osobi isto tako pomoći, jer vi zapravo njoj šaljete vaše 
misli i osećanja.

U Bibliji se kaže: Prorok Isaija je rekao: „bog dade mi jezik 
vešt da umem rečima krepiti umorne”. (Isaija 50:4)

U Bibliji se kaže: Čovek će nešto izjaviti i to će se dogoditi. 
(Knjiga o Jovu 22:28). Znači vaša misao se oblikuje u reč a reč se 
takođe oblikuje, otelotvoruje u vašem svetu. Vaše svakodnevne 
reči treba da vas usmere i nateraju da svaki zadatak izvršite 
najbolje što možete. Vašim rečima dajete smisao tako što će te 
sebe zamišljati da ste reka koja teče. Šta je najbolje za jednu 
reku? Razume se da stalno teče. Ako se zaustavi ubrzo postaje 
baruština koja počinje da smrdi. Tako je i sa čovekom. Uspešni 
ljudi shvataju da njihova sreća zavisi od njihovog rada. Bez svog 
rada nisu ništa.

U Bibliji se kaže: Onaj ko izdrži do kraja biće spašen. 
(Jevanđe lje po Mateju 10:22). Kada se umorite od svakodnevnih 
problema počnite da praktikujete punjenje baterija za naredni dan, 
tako što će te se umiriti da biste mogli da čujete šapat bogova. 
Ćutanje je ustvari odmor uma u Bogu i kao što su čoveku potrebni 
stan i hrana tako je potrebno jedno izvesno vreme i ćutanje, koje 
održava revitaliziranje čoveka. Ćutanje se sastoji iz povlačenja 
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pažnje i čulne svesti sa spoljašnjeg sveta i njegovog usmerava-
nja na vaše ideale i ciljeve koje želite da ostvarite. I Tvorac naći 
će i pružiće vam sve odgovore koje u tišini budete zatražili od 
njega. Vi zapravo živite u svom umu i u njemu postajete bogati 
ili siromašni. Bogati ste kada ste svesni svoje stvaralačke snage. 
Bogatstvo vašeg uma ne poznaje granice osim onih koje sami 
sebi postavite. Ako niste svesni bogatstva koje posedujete onda 
imajte naviku da svojoj podsvesti pred spavanje dajete precizne 
instrukcije šta želite da ona uradi za vas. Bog zna sve odgovore i 
on vam ih neće otkriti ako sami ne zatražite. Ako nemate nikakvih 
ideja, zatražite i Tvorac će vam ih dati, kao i način kako da ih 
ostvarite.

Ako niste svesni zašto ste neuspešni a toliko ste se trudili, 
samo zato što ste vaše napore usmerili u mnogo pravaca. Mnogo 
godina ste izgubili spuštajući kofe u prazne bunare. Čovek koji se 
stalno pita na koju će stranu na kraju ne pođe ni na jednu. U ovom 
svetu su uspešni samo oni koji se usredsređuju samo na jednu 
stvar. Velika razlika između onih koji su uspeli i onih koji nisu ne 
čini obim posla koji su i jedni i drugi uradili već količina pametno 
obavljenog posla. Majstor posvećen jednom zanatu u stanju je 
da hrani celu porodicu, dok majstor koji zna sedam zanata nije 
u stanju ni sebe da prehrani. Ni jedan vetar za moreplovca nije 
dobar ako ne zna u koju će luku da se uputi. Nemojte da radite 
mnogo stvari bez volje i ravnodušno, već radite samo jednu stvar 
ali sa voljom i to vrhunski jer uspeh ne trpi rasipanje energije. 
Pčela nije jedini insekt koji sleće na ružu ali je ona jedina koja 
odnosi med. I najslabiji živi stvor ukoliko sve svoje snage usmeri 
samo na jedan cilj može postići mnogo više nego najsnažniji 
ukoliko rasipa energiju na više strana.

U Bibliji se kaže: U početku beše reč i Reč beše od Boga i 
reč beše Bog. (Jevanđelja po Jovanu 1:1). Vaše reči imaju moć i 
ostvaruju se. Vaš jezik je izražajno sredstvo mozga. Ono što misli-
te to i kažete. Odnosno vaša misao je vaša reč. Reči su sada deo 
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vašeg uma. Misli se sada materijalizuju i vaše reči se ostvaruju. 
Reči su ustvari telo vaših misli skafander kosmonauta.

Da sada malo analiziramo Jevanđelje po Jovanu 11:1 gde se 
kaže: U početku beše reč i Reč beše od Boga i reč beše Bog. Da 
samo malo uprostimo:

 I REČ BI U BOGA I REČ BEŠE BOG. Ili jednostavnije.
 I REČ BI U BOGA I BOG BI REČ. 
Ako je Bog Reč znači da je dvadeseti vek bio vek energije 

a dvadeset i prvi vek je vek informacija. Tvorac je pisao Bibliju 
preko njemu odabranih ljudi i samo se čekalo na ovaj vek, vek 
informacija da shvatimo šta je Bog. 

U dvadesetom veku zahvaljujući najviše Ajnštajnu mislili 
smo da je Bog energija. Energija svakako postoji ali ona nije 
Tvorac.

U dvadeset prvom veku zahvaljujući naučnicima kvantne 
fi zike shvatili smo da je Bog informacija.

U dvadeset i drugom veku shvatićemo da je Bog Univerzalna 
Svest.

Univerzalna Svest je stvorila Univerzum (ili univerzume) koji 
je ispunjen energijom. On u sebi sadrži prostor, vreme i materiju. 
Sada Univerzalna Svest šalje deo sebe, Informaciju koju prenosi 
kroz vreme materiji koja se nalazi u prostoru. Znači Tvorac se 
nalazi u nama jer smo sada mi postali primivši informaciju deo 
Tvorca, deo Univerzalne Svesti. I Crkva tvrdi sa se Bog nalazi u 
nama.

Sada znamo kako funkcioniše molitva ili bilo šta drugo kada 
se obratimo za pomoć Tvorcu. Mi iz naše svesti šaljemo misli ( tu 
nikakve reči nisu potrebne da se izgovaraju jer su reči materija-
lizo vana misao, misao obučena u materiju) kao povratnu infor-
ma ciju iz naše materije (mozga) iz prostora u kome se nalazimo, 
preko vremena, energiji iz koje uzima Univerzalna Svest. I istim 
postup kom vi dobijate odgovor na vašu molitvu.

Kako i kada Univerzalna Svest ubacuje deo sebe u čoveka. 
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STRATEGIJA

Pošto smo iz svega dosad rečenog naučili da život predstavlja 
igru i vi ne možete učestvovati u toj igri sa bilo kakvim šansama 
da u njoj pobedite sve dok ne upoznate pravila ige. Sada kada ste 
upoznali sva pravila igre, sada vi možete u toj igri učestvovati 
sa velikim šansama da pobedite, odnosno sada ste spremni da 
napravite svoju sopstvenu strategiju za postizanje uspeha. Ljudi 
obično kada imaju probleme oni ih guraju u stranu jer je rešavanje 
bolno i svuda oko nas čujemo kuknjavu da je sve to relativno. 
Relativno sam dobro, relativno mi ide dobro posao, relativno sam 
zdrav. Morate da eliminišete ponašanje koje se bazira na teoriji 
relaviteta. Ništa u životu nije relativno. Ili dobijate ili gubite, ili 
ste uspešni ili ste neuspešni. Živite u takmičarski nastrojenom 
svetu. Dani, meseci, godine i dalje će prolaziti kao što su prolazili 
bez obzira da li ćete vi nešto preduzeti.

Iz dosadašnjeg izlaganja nameće se samo jedan zaključak. 
Ako ono što radite ne uspeva menjajte to. Ili ćete naučiti zakone 
života i početi da živite svrsishodno, ili ćete se vući naokolo sa 
rukama u džepovima i da kukate kako su vam „krivi geni”, „kako 
ste loše sreće”, „kako mama i tata ne mogu da vam nađu posao”, 
da je za sve „kriv loš trenutak”. Ovo je sada vaš trenutak, ali prvo 
morate da imate hrabrosti da se suočite sa istinom o sebi. Životni 
zakoni su pravila igre, niko vas neće pitati da li su pravedni ili 
ne, oni jednostavno postoje kao što postoji gravitacija na koju 
ne možete da utičete možete samo da se prilagodite ili ćete imati 
posledice nepoštovanja gravitacije i životnih zakona.
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VAŠ DOŽIVLJAJ SVETA

 Sami stvarate svoj doživljaj sveta. Vi ste odgovorni za svoj 
život. Dobar ili loš, uspešan ili neuspešan, srećan ili tužan, vaš 
život je vaš život. Ako vam se ne dopada vaš posao, vaš brak, 
vaša kilaža sami ste odgovrni za to. Više ne možete da izbegnete 
odgovornost i da bežite od odgovornosti. Vaše bežanje od od-
govornosti sprečiće vas da se suočite sami sa sobom i preuzmete 
kontrolu nad svojim životom. Pre svega treba dobro da analizirate 
šta je dobro a šta je loše što ste do sada uradili. Oduvek ste bili 
odgovorni za svoje rezultate ma kakvi oni bili, dobri ili loši, sve-
sni vi toga ili ne. Suština svega je priznavanje sopstvene odgovor-
nosti. Ne vredi bežati od odgovornosti i prebacivati odgovornosti 
na druge za sopstvene neuspehe, jer time se ništa ne postiže. Nikad 
nećete uspeti da umanjite svoje probleme kriveći nekoga drugog, 
to rade samo gubitnici. Znači uvek je izbor bio samo vaš, dobar 
ili loš. Odgovornost znači da vi imate kontrolu nad situacijom, da 
ste vi dozvolili da bude urađeno onako kako je urađeno i vi ste 
odgovorni za sve posledice koje su proistekle iz toga.

Znači sve je u vašem izboru, čak kada izaberete i misli 
znajte da su misli uvek povezane sa vašim telom, vi ste izabrali 
fi ziološka dešavanja. Ako pomislite na ratluk u vašim ustima se 
odmah odvija jedan fi ziološki proces lučite pljuvačku. Takođe i 
apstraktne misli, kada vam se samo učini da ste u opasnosti imaju 
moć da proizvedu opipljive i dramatične fi ziološke reakcije. 
Naježili ste se, srce vam lupa a da vas zapravo niko nije ni pipnuo.
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ŽIVOT NAGRAĐUJE DELA

Odredite zašto se vi i drugi ponašate na određen način, ko-
liko vam se neko ponašanje isplati. Otkrijte razloge koji vas 
nagone na konkretno ponašanje. Zar niste primetili da skoro svi 
rade nešto što uopšte nisu želeli da rade. Skoro svi rade potpuno 
svesni negativ nih i neželjenih posledica po sebe. Ponašanje koje 
odaberete diktira rezultate koje ćete dobiti. Znači ako promenite 
ponašanje dobićete i druge rezultate. Zašto bi smo kao racionalno 
biće radili ono što nam ne donosi rezultate. Počnite od danas da 
radite samo ono što uspeva i donosi rezultate.

Ugledajte se na malu bebu koja neprekidno plače u svom 
kreve cu sve dok je majka ne uzme u ruke, tada odmah prestaje 
da plače. Znači od rođenja je obdarena da radi ono što uspeva. 
Znamo da je mnogo lakše ne menjati se, ne pokušavati ništa novo. 
Ako hoćete da radite ono što uspeva onda morate da se menjate 
i da pokušate nešto novo što još niste probali. Zaključak, svoje 
ponašanje oblikujte prema koristi koje vam ono donosi u životu. 
Recite iskreno sebi šta u vašem životu ne funkcioniše. Priznajte 
sebi gde grešite. Ako niste spremni da priznate gde grešite onda 
ništa ne možete promeniti.

Suština je svega da ako ništa ne uradite ništa nećete ni dobiti. 
Život nagrađuje dela. Ljudima nije stalo do vaših namera. Stalo 
im je do onoga što radite. Samo uz postignute rezultate možete biti 
sigurni da su promene stvarne. Shvatite da morate da iskoristite 
priliku i da je stvarate kada je nema.

Životom treba upravljati a ne popravljati ga. Naučite kako da 
preuzmete kontrolu nad svojim životom. Vožnja je duga a vi ste 
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jedini vozač svakoga dana. Problemi su prilika da se istaknete. 
Ako nastavite da radite ono što ste oduvek radili i dalje ćete imati 
ono što ste oduvek imali. Ako radite drugačije imaćete nešto 
novo. Život kojim uravljate je vaš. Upravljate njime sa svrhom, 
upravljate znalački. Vi pravite izbore. Pravite ih na osnovu 
informacija. Ljudi se prema nama ponašaju kako smo ih naučili. 
Diktirajte ljudima kako da se ponašaju prema vama umesto da se 
žalite na njihovo ponašanje. Vi ste aktivni sudionik u određivanju 
svojih odnosa sa drugima.

U odnosima sa drugima shvatite da bes i gorčina najviše štete 
vama samom. Poput požara koji se širi šumom, ove intenzivne 
negativne emocije mogu tako da vas obuzmu i da isteraju iz va-
šeg srca sva druga osećanja, prožimajući vas ponašanjem koje je 
spoljašnje i izrazito agresivno ili unutrašnje duboko ogorčenje. 
To znači da su mržnja, bes i gorčina nespojivi sa vašim spokojem, 
radošću i duševnim mirom.
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MORATE DA ZNATE ŠTA 
JE VAŠ CILJ

Treba da se skoncentrišete na ono što želite i da navedete šta 
je to kako bi ste mogli da ga prepoznate i tražite. Pokazali smo 
vam kako radi parni valjak nadam se da ste spremni da sednete 
za upravljač.

Cilj:
Izrazite svoj cilj u vidu konkretnog događaja. Napr. Želim 
da vidim Rim. Izrazite svoj cilj kao merljivu jedinicu.
Odredite sebi vremenski rok za postizanje cilja.
Odaberite cilj koji možete da kontrolišete.
Napravite plan i program koji će vas odvesti do cilja.
Defi nišite svoj cilj u vidu faza.
Morate da osećate odgovrnost za napredovanje u pravcu 
svog cilja.
Ljudi se uče na svojim greškama hajde da se vi učite ne na 
svojim greškama nego na svojim uspesima. Ako ste jednom 
bilo u čemu ostvarili uspeh sigurno da možete ponovo. Pored 
proučavanja sopstvenih uspeha bilo bi dobro da se ugledamo 
na uspehe drugih i pobedničke strategije drugih. 
Oduvek smo znali da postoji mala razlika između onih na vrhu 
i onih na dnu. Znali smo da su zvezde „teške” milione dolara 
uglav nom ne trče ništa brže, ne skaču ništa više, niti mogu da 
na prave više sklekova od onih koji jedva opstaju. Znali smo 
da se razlikuju po nečemu drugome i hteli smo da znamo šta 
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je to. Za to treba analizirati njihovu formulu uspeha. Imaju li 
možda neku svoju fi lozofi ju na kojoj počiva njihov uspeh. 
Imaju li možda određen stav i pogled u rešavanju problema 
ili odnosa sa ljudi ma koji ih izdvajaju iz gomile. Uspeh nije 
slučajna pojava. Ako je neko pobednik u biznisu on poseduje 
određene karakteristike koje poseduju i šampioni u sportu i 
poznati umetnici. Ljudi koji stalno pobeđuju nisu srećnici, 
oni to zaslužuju. Oni rade stvari koje svet primećuje i tako 
žanju svoje uspehe. Sada ću vam nabrojati deset najvažnijih 
elemenata koje smo pronašli kod uspešnih ljudi, nešto što im 
je zajedničko.

VIZIJA: Ljudi koji neprestano pobeđuju dobijaju ono što žele 
zato što znaju šta žele. Oni to srcem i dušom vide, osećaju 
i doživljavaju. Imaju tako jasnu viziju onoga što žele i kuda 
idu da mogu unapred da se projektuju u trenutku pobede i 
opišu vam kako se to upravo dešava. Imaju viziju koja postaje 
njihova zvezda vodilja.

STRATEGIJA: Ljudi koji stalno pobeđuju imaju jasnu strategiju 
kojom ostvaruju svoju viziju. Znaju šta treba da čine kao i re-
dosled kojim će se sve odvijati.

STRAST: Uzbuđuje ih to što rade, uliva im energiju. Te ljude rad 
vodi ka ostvarivanju njihovih ciljeva i nije im naporan.

ISTINA: Ljudi koji stalno pobeđuju nemaju u svom životu mesta 
za samoobmanjivanje, fantazije. Sebi i drugima kažu onako 
kako i jeste. Samokritičniji su radije nego da se zavaravaju. 
Znaju ko su i šta su i polaze od te istine.
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FLEKSIBILNOST: Oni shvataju da život nije satkan samo od 
uspeha. Jasno im je da i najbolji planovi moraju da se me-
njaju. Ne pridržavaju se krutog određenog obrasca ponašanja 
ili ra zmišljanja. Sebe procenjuju prema rezultatima, spremni 
su da priznaju da su pogrešili, promene pristup i počnu iz 
početka.

RIZIK: Oni su spremni na rizik. To ne znači da su nesmotreni i da 
svoje ciljeve bez potrebe dovode u opasnost. To znači da su 
spremni da istupe iz zone sigurnosti i probaju nešto novo. To 
znači da priznaju da ono što imaju nije dovoljno ako postoji 
mogućnost da imaju više.

JEZGRO: Oni nisu usamljeni jahači. Pobednici znaju da su po sta-
li to što jesu zahvaljujući tome što su se okružili ljudima koji 
žele njihovu pobedu. Jasno im je da čovek okuplja oko sebe 
jezgro u vidu ljudi sa kojima može da ima zdrave odnose. 
Biraju i vezuju se sa ljudima koji imaju znanja, talenat, spo-
sobnost koji oni sami nemaju. Stvaranje jezgra sačinjenog od 
vernih prijatelja i saveznika od kritične je važnosti. 

AKCIJA: Oni preduzimaju smislenu, svrsishodnu i usmerenu 
akciju. Eventualni izostanak početnih rezultata ne uliva im 
strah u kosti jer svima je dobro poznato da svet ne deli ola-
ko nagrade. Ako je jedan pokušaj dovoljan dobro je. Ako je 
potrebno deset pokušaja opet je dobro.

PRIORITETI: Određuju prioritete i žive u skladu sa tim. Ne 
skreću sa puta i ostaju skoncentrisani na ono najvažnije pre 
nego što pređu na drugu stvar.
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UPRAVLJANJE SOBOM: Oni svesno i namerno brinu o sebi. 
Aktivno vode računa o svom psihičkom, fi zičkom, emo cio-
nal nom i duhovnom zdravlju. Vežbanje, rekreacija i vreme 
po svećeno porodici takođe je predmet koncentracije njihove 
ener gije. Svako može da bude zvezda i šampion u sopstvenom 
živo tu, ne dajte da vas zavara to što oko vas nema kamera, 
refl ektora i foto aparata. Bez obzira na to gde se trenutno 
nalazite, šta radite, koliko ste daleko dogurali na poslu, školi 
ako živite u skladu sa životnim zakonima i ugradite u svoju 
ličnost ključne elemente pobedničke formule i vi možete da 
budete pobednik. Izbor je na vama!
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VERA JE MOĆ

Pitanje glasi, koliko moći zaista imamo, da promenimo naš 
svet, da promenimo naše živote, da promenimo naša tela. Koliko 
moći? Verujete da zaista imamo, pitanje koje postavljamo sebi, 
ko smo mi, da li smo stvarno moćni da promenimo sebe i svet 
oko nas uz pravila koja smo naučili u prethodnom delu? Da li smo 
mi samo pasivni posmatrači svega što se dešava sa nama i oko 
nas i samim tim mi smo nemoćni da nešto menjamo. Ili smo mi 
aktivni učesnici, koji imaju moć da mogu menjati sebe i svet oko 
nas. I ovo je velika misterija, i polemika u jeziku nauke, jesmo 
li jednostavno posmatrači? Pasivni posmatrači u ovom svemiru, 
gledajući svet kako prolazi. Ili smo moćni stvaraoci, kao što su 
religiozne i spiritualne tradicije uvek govorile. Jesmo li zapravo 
moćni stvaraoci koji su zaboravili kako koristiti našu moć. Ovo je 
veliko pitanje, ko je je postavljeno od naučnika već četiri stotine 
godina. Zahvaljujući verovanju u nauku mi smo mislili da je 
Univerzum započeo davno, i da smo mi došli relativno skoro i da 
smo mi u suštini, nemoćne trunke prašine u Univerzumu. I nakon 
što odemo, Univerzum nikada neće znati da smo bili ovde. Ali smo 
promenili mišljenje dolazeći do novih saznanja kroz istraživanja 
koja radimo godinama. Univerzum je započeo davno, mi mo došli 
relativno skoro ali mi smo moćni stvaraoci koji menjaju naš svet 
i menjaju Univerzum dok živimo naše živote. 

Albert Alnštajn je verovao u prvu ideju, da smo zrnce prašine 
koje ne utiče na Univerzum. Ajnštajn je rekao: „Mi živimo u 
svetu koji postoji nezavisno od nas ljudi, koji stoji ispred nas kao 
velika večna zagonetka” delimično pristupačan našem uvidu u 
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tu misteriju i razmišljanju”. On veruje da ćemo biti srećni ako 
razumemo čak i malo kako Univerzum radi. Ali profesor John 
Wheeler fi zičar koji radi na “Princeton Univerzitetu”, živ je još 
uvek, kaže sasvim suprotno i mi se sa njim slažemo. On kaže: „Mi 
ne bismo mogli ni zamisliti Univerzum koji nas ne sadrži, jer to je 
de lo nas koji posmatramo Univerzum.” To čini Univerzum ona-
kvim kakav jeste. To je čin nas koji posmatramo svet oko nas. Mi 
smo deo Univerzuma koji još nije završen. Univerzum je nepo-
tpun. Ali mi smo sićušne čestice Univerzuma koji gleda u sebe i 
gradi sebe. To znači da mi ne kon trolišemo Univerzum, ne name-
ćemo svoju volju Univerzumu. Mi samo učestvujemo. Zajednički 
stva ra mo. Svakako se pitamo zašto nikada nismo pronašli naj-
manju česti cu materije. Možda nikada nećemo pronaći ivicu 
Univerzuma. 

Ali su naučnici izgradili ogromnu mašinu cyclotron. Ubrzi-
vač čestica. Uzeli su malu česticu materije, i ubrzali su je do brzi-
ne svetlosti, skoro. Razbili su je o drugu česticu. Tako da je mogu 
razbiti u mnogo delića. Mislili su da će unutra pronaći krajnju, 
najmanju česticu materije i nikada je nisu pronašli. Uvek je bila 
još manja i to je razlog zašto nećemo pronaći ivicu Univerzuma. 
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DA LI JE TVORAC SVEST?

Šta je Tvorac? Da li je Tvorac biće kako ga prikazuje religija? 
Ne, Tvorac nije biće. Tvorac je nebiće. On je osnova sveg bića. 
Sva bića mogu se imenovati i opisati. Tvorac se ne može ni opi-
sati ni imenovati, jedino možemo zadržati ime koje znači da nešto 
ili neko sve stvara i zato se zove Tvorac.

Budući da Tvorac postoji kao nebiće, ono mora da bude izvor 
svega i da večno postoji. 

Bez početka i večno, jer kad bi imalo početak, moralo bi da 
nastane iz nečeg drugog.

Ono je celo, nema delove jer kad bi imalo delove oni bi bili 
razdvojeni, nešto bi bilo između njih.

Nepromenljivo, jer kad bi se kretalo moralo bi da zauizima 
prethodni prazni prostor a njega nema.

Prostorno ograničeno, jer kad bi imalo drugačiji oblik, onda 
bi to bilo biće koje se kreće, menja, nastaje, ima delove.

Tvorac je nebiće. Šta je onda to što zovemo Nebiće?
Tvorac je SVEST. Tvorac kao svest se nalazi u nama i naša 

svest je samo sastavni deo Univerzalne Svesti, odnosno Tvorca. 
Sada shvatamo da postoji egzistencija svesti nezavisno od ener-
gije ili materije, već se njome energija i materija podređuju svesti 
što se tumače kao njene projekcije. 

Tvorac je stvorio Univerzum i čitavu hijerarhiju bogova 
odno sno bića. Neki od bogova sa donje lestvice hijerarhije 
stvorili su čoveka. Da bi smo shvatili kako funkcioniše čitava 
univerzalna hijerarhija bogova kao bića moramo to da shvatimo 
pomoću ema nacije.
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Emanacija je fi lozofski pojam koji označava izviranje nečeg 
nižeg iz nečeg višeg, konačno izviranje svih bića iz jednog naj-
višeg izvora. Najviši izvor je sam Tvorac, sama Univerzalna 
Svest. To je naše shvatanje po kojem bića u Univerzumu nastaju 
neprestanim stvoriteljnim prelivanjem bića jedog u drugo, a ne 
jednokratnim činom stvaranja, slabeći u silaznim stupnjevima. To 
znači da je Tvo rac stvorio sva živa Bića koja su za naša shvatanja 
vanzemaljci jer žive van naše Zemlje. Kao što svetlost postaje 
sve slabija što se više udaljuje od izvora, tako i bića postaju 
nesavršenija što se više udaljuju od Tvorca. 

Vanzemaljci na najnižoj lestvici hijerarhije su oni koji su po-
sećivali Zemlju i za koje su drevni narodi govorili da su bogovi.

Otuda postupnost opadanja u prirodi i nastanak zla. Zlo je naj-
niže u procesu emanacije. Emanacija je suprotan proces evoluciji. 
Dok se u evoluciji proces kreće od nesavršenog ka savršenom. Ta 
iskonska negacija bića, to iskonsko zlo, ono isto kao i emanacija 
života ima životne oblike koji se izražavaju i ti oblici su poznati 
kao demoni.

Sada kada smo ukratko objasnili kako to Tvorac-Svest fun-
kci oniše, videli smo vrlo jasno da Svest, odnosno svesnost stvara 
naš fi zički Univerzum. Ako svest stvara, ako je svesnost stvaranje 
šta je onda to što osećamo, u šta verujemo o našem svetu.
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VEROVANJE

Naša dugogodišnja otkrića dokazuju da moć da promenimo 
na ša tela i da promenimo naš svet je zasnovan na onome što mi 
zove mo verovanje. Naše verovanje o tome šta je stvarno a da 
odba cimo ono što je nestvarno. Mi živimo naše živote, zasnovane 
na onome što verujemo o našem svetu. O nama samima, našem 
svetu, jedni drugima, našim ograničenjima, našim sposobnosti ma. 
Mi živimo naše živote zasnovane na našim verovanjima. Sada 
se normalno pitamo odakle ta verovanja dolaze. Ta verovanja 
dolaze od toga šta nam drugi ljudi govore. Verovanja dolaze 
od toga šta nam istorija govori, šta nam nauka govori. Šta naša 
kultura, porodica, prijatelji nam govore. A šta ako svi oni greše 
ilj neki od njih? Šta ako mi živimo naše živote u verovanjima 
drugih ljudi koja su netačna? Sada bismo izveli zaključak da naša 
moć verovanja je moć, prava i beskonačna moć za koju ni jedna 
zemaljska sila nemaju najmanjeg značaja. Mi smo sigurni da 
vi imate moć unutar sebe na koje ni jedna zemaljska sila nema 
ni najmanji značaj. Da li je to moguće? Da li ste čuli o čudima, 
svakako ste čitali ili videli na televiziji. Npr. Ženu koja je podigla 
automobil koji je bio dvadeset puta teži od nje da oslobodi čoveka 
ispod, zarobljenog u saobraćajnoj nesreći. Za mnoga čuda u Indiji 
znate, hodanje po vatri, stajanje na jednoj nozi mesecima. U svim 
primerima oni prave čuda zbog svog uverenja. To su primeri moći 
unutar nas. To su retki primeri a šta ako postanu svakodnevni! To 
je čudo verovanja, mi postavljamo pitanje ko smo mi? Od čega 
nas je Svest sačinila. 
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DA LI SU NAŠA TELA SAČINJENA 
OD KVANTNE ENRGIJE?

Ono što znamo i nudimo kao odgovor je da smo sačinjeni od 
kvantne energije. Naučnici su nam govorili da smo mi mali delići 
kvantne energije. Znači da te male kvantne čestice mogu činiti 
čudesne stvari. Naučnici kažu da ta čuda nemaju ništa sa vašim 
životom. Mi smo saćinjeni od tih čestica. Da li nam one pokazuju 
naše mogućnosti, naše potencijale. Mi možemo činiti sve to što 
čine te čestice. To je zasnovano na tome šta mi verujemo da je 
istina.

 Ne šta mislimo u našim umovima, već šta osećamo u našim 
srcima. A to je velika razlika.

Ne um, nego srce. Koja je to sila koja drži sve te čestice od 
koje smo sačinjeni. Ta sila se zove svesnost. Svesnost je to što 
drži te čestice zajedno. Svesnost organizuje čestice u vašem telu, 
i u ovome svetu. Otac kvantne teorije bio je Max Planck. On je 
izjavio da materija našeg sveta ne postoji na način koji mislimo da 
postoji. Materija od koje smo napravljeni ne postoji na način kako 
verujemo da postoji. Postoji sila spolja koja drži sve zajedno, u 
našim telima i u našem svetu. Rekao je: „Moramo pretpostaviti 
iza te sile postojanje svesnog uma i inteligentnog uma. Taj Um je 
Matrica (matrix) sve materije. Rekao je da postoji energija, Polje 
Energije, koja drži sve zajedno. 
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VEROVANJE JE ŠIFRA – ZAKON

Za početak držaćemo se teorije oca kvantne fi zike Max 
Plancka da postoji Polje energije. Dolazimo do zaključka da je 
verovanje šifra (zakon) koji uzima to polje energije u kome se 
nalaze razne mogućnosti, i prevodi to polje, te razne mogućnosti u 
stvarnost ovog sveta. Verovanje je šifra, koja prevodi Mogućnosti 
u stvarnost ovog sveta. Znači da u tom polju sve mogućnosti već 
postoje. Sada zavisi samo od vas u kakvu mogućnost verujete da 
bi ste je preneli u stvar ni vaš materijalni svet. 

U kvantnoj energiji, u bezbroj kvantnih mogućnosti već sve 
po stoji. Postoje sva rešenja između zaraćenih strana, nastavak 
rata ili mir. Svi stepeni patnje, svi stepeni radosti. Sve eventualne 
mo gućnosti već postoje samo zavisi od vas koju ćete mogućnost 
iza brati, odnosno u šta ćete verovati. Ako ćete verovati u zdravlje, 
pobedu nad bolešću vi ćete biti izlečeni, ako verujete u mir, mir 
će se desiti, ako verujete da ćete naći pravu ljubav ona će se sama 
pojaviti. Šta sada mi radimo? Sa našim umom, mi ulazimo u te 
mogućnosti. Mi zamišljamo naše lečenje, mi zamišljamo mir 
između zaraćenih strana. Mi zamišljamo našu savršenu vezu. 
Mi zamišljamo obilje našeg života našim Umom, i tako mi za-
ključavamo te mogućnosti u mestu. I od toga neće biti ništa. 
Zašto? 

Tek sa našim srcem, mi dajemo toj mogućnosti život, mo-
gućnost da se ostvari. Mi vidimo sliku u našem umu, ali tek kroz 
osećaj u našem srcu činimo ga stvarnim u našem svetu. Suština 
je da treba da razumemo šta je verovanje. Šta je najednostavnije 
rečeno verova nje?
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VEROVANJE

UJEDINJENJE MISLI I EMOCIJA

Verovanje je ustvari čvrst savez ili još bolje rečeno ujedinje-
nje misli i emocija. Ali kako se dešava to ujedinjenje? Sada treba 
da defi nišemo Misli i Emocije. Da počnemo prvo od energije 
u našem telu, svi znamo da postoje čakre u našem telu. Misao 
se dešava u gornjim čakrama. Emocija se dešava u kreativnom 
centru, u nižim čakrama. 

Mi mislimo da postoje samo dve vrste emocija.
Ljubav i strah. 
Ljubav i suprotnost ljubavi. Dakle, kad mislimo, misao je u 

našem umu. Mi napajamo tu misao, mi dajemo našoj misli život. 
Kroz ljubav ili strah koje postavljamo u misao, i kada to činimo 
mi stvaramo osećaj i sada možemo da napravimo i defi niciju 
osećanja.

 Osećanje je ujedinjenje, misli i emocija. Ako smo već 
rekli da je verovanje ujedinjenje misli i emocija onda izvodimo 
zaključak da su verovanja i osećanja jedno te isto. Osećati nešto u 
srcu ili verovati iz srca to je ustvari isto. Ono što mislimo mi to i 
postajemo. Ono što je najvažnije, osećanja se ne dešavaju u umu, 
već u našem srcu. U središnoj čakri se to dešava. 

Mržnju, tugu, radost, saosećanja koja se nalaze u nama to su 
osećanja, to nisu emocije. Da bi imali mržnju, tugu, radost, sao-
se ćanje, moramo imati misao, i zatim ljubav ili strah za tu misao 
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koja stvara ta osećanja. Tako dođosmo do defi nicije osećanja. 
Osećanje je zajednica misli i emocija.

Dakle naše verovanje prevodi kvantnu mogućnost koju zami-
šljamo u fi zičku realnost našeg sveta. Verovanje je ono što prevo-
di te mogućnosti u atome našeg sveta. 
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ŠTA JE POLJE?

Ovaj svet je napravljen od atoma. Ali atom nije objekat kako 
nauka veruje, mi mislimo da je atom energija, izgleda kao talasi 
energije a ne delići objekta. Zamislite da hoćete da promenite fi -
zičku građu našeg tela ili sveta, morate promeniti energiju u kojoj 
ta materija postoji.

Da bi smo lakše shvatili da se podsetimo šta je Ajnštajn rekao: 
polje koje povezuje sve zajedno, je ono što se zove agencija za 
upravljanje česticama. Ako hoćete da promenite atom, morate 
pro meniti energiju u kojoj se atom nalazi. Znači radi se o Polju 
u kome se atom nalazi. Šta je Polje i od čega je ono sačinjeno u 
kome se nalazi atom.

 Polje je sačinjeno od električne energije i magnetske ener-
gije. Dve energije čine ono što zovemo Polje u kojoj se nalazi 
atom. Polje odnosno te dve energije drže sve atome zajedno. 
Znači ako prome nite električno polje promenićete način kako se 
atom ponaša. Isto tako ako promenite magnetsko polje, menjate 
atom. To nauka zna danas i to nije ništa novo. 

Ako sve ovo znamo onda se postavlja pitanje koji organ u 
vašem telu proizvodi najjače električno polje u vašem telu? 
Naš svet je napravljen od električne i magnetske energije. Da 
se vratimo opet organu, to je srce, to je ono gde imate osećanje. 
To je ustvari stvara nje talasa električne i magnetske energije u 
vašem srcu koja menja vaše telo i menja vašu svest ali vi to ne 
morate ni znati jer ste samo ima li osećaj. Godinama smo čitali po 
raznim hramovima, manastiri ma ono što su ostavljali naši preci 
u svojim tekstovima, jezicima njiho vog vremena. Šokirali smo 
se saznanjem da su oni još tada to razu meli. Da se vratimo opet 
srcu. Ljudsko srce proizvodi najjače električno i magnetsko polje 
u telu. Nekada smo mislili mozak, mozak stvarno proizvodi ali 
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srčano električno polje je 100 puta jače od moždanog. Srčano 
magnetno polje je 5000 puta jače nego mo ždano magnetno polje. 
Naše srce proizvodi polja koja menjaju naš svet i menjaju naše 
telo. 

Verovanja menjaju te magnetske talase. Ono što verujete o 
sebi, što verujete o svom svetu, o svojoj vezi sa Bogom. To je 
kreiranje, stvaranje onoga što se dešava na ovom svetu, upravo 
sada. Verova nja menjaju naš fi zički svet verovanja menjaju ma-
teriju.

Naučnici nam kažu da kvantne mogućnosti postoje kao 
talasi energije. Talasi se skupljaju i šire, dolaze i odlaze. To su 
mogućnosti vašeg života, dolaze i odlaze. Vaše blagostanje, vaš 
savršen posao, dolazi i odlazi. Zato jer su talasi uvek u pokretu. 
Ako talasi ne dolaze i odlaze, stoje u mestu. Taj stojeći talas je 
stvarnost. Naša verovanja u našem srcu proizvode stojeće talase. 
Ono što verujete u vašem srcu su stojeći talasi. 

Svi smo mi stvaratelji stvarnosti. Ali suština je da mi možemo 
stvoriti samo ono u šta verujemo u našim srcima. Dolazi vreme 
nove nauke koja se zasniva na verovanju. Ako je svet zasnovan na 
našim verovanjima, onda je pitanje, šta verujete o sebi samima.

Kakav uticaj ima materija od koje je vaše telo napravljeno, na 
materiju od koje je napravljen naš svet. U konvencionaljnoj nau ci 
se tvrdi da nema nikakvog uticaja naše telo na spoljni svet. Oko 
svakog srca postoji polje enegije. Nauka kaže da u prirodi, polje 
oko ljudskog srca širi se mnogo, mnogo kilometara od mesta gde 
vaše srce zapravo postoji. 
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EMOCIJE I DNK

Kada je spirala DNK opuštena vi ste zdravi, imate snažan 
imu nološki sistem. A kada je spirala DNK stegnuta, vaš imuno-
loški sistem će pasti, on zapravo pati. Vaši DNK nivoi su niski. 
Postavlja se pitanje kakv uticaj naše srce ima na DNK našeg 
tela. DNK je dvostruka spirala. Šta je ovde važno? Da shvatimo 
da će neke naše emocije opustiti spiralu, neke emocije će je 
skupiti (zgrčiti), stegnuti. Šta se dešava ako promenimo način 
kako osećamo u našim srcima, kakav uticaj ima na DNK. Kada 
smo ljuti, besni to utiče na našu spiralu DNK koja je stegnuta, 
zgrčena i naš imunološki sistem je jako nizak i podložni smo 
da se razbolimo. Ako smo radosni, veseli, bićemo zdravi jer je 
naš imunološki sistem jako visok jer je spirala DNK opuštena. 
Sada smo svesni pozitivnih emocija, zahvalnost, poštovanje, 
ljubav, saosećanje. U prisustvu ljutnje, ljubomore, mr žnje, besa, 
frustracije, DNK je zbijena, kruta.

I sve što su ljudi činili, bilo je da imaju osećaje. Imali su ose-
ća nja i promenili su DNK u svojim telima. Da li možete sada sami 
sebe da izlečite. Kako da ne, ako imate pravo osećanje du boke 
ljuba vi, poštovanja, pravo verovanje u svome srcu, prome ni će te 
DNK u svom telu, promenićete imunološki sistem, promeni ćete 
ni vo hormo na – DNK. Promenićete svoj život.

Ljudska emocija, proizvodi učinak, koji prkosi konvencio nal-
nim zakonima, fi zike u odnosu prema prostoru i vremenu. To zna-
či da mi možemo stvarati osećaje u našim telima, i kada imamo taj 
osećaj mi više nismo ograničeni zakonima fi zike, kakve znamo te 
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zakone fi zike danas. Mi više nismo ograničeni zakonima biologije 
kao što poznajemo te zakone danas. Da izvedemo neki zaključak. 

Osećanje menja DNK u našim telima.
DNK menja materiju sveta.
DNK menja fotone (sastavne delove svetlosti) od kojih je naš 

svet napravljen.
Osećanje menja materiju.
Kada srce ima osećanja, zahvalnosti i poštovanja, to menja 

DNK a DNK menja materiju našeg sveta. A kada srce ima ljutnju, 
mržnju, ljubomoru, bes to menja DNK na drugi način i utiče na 
naš svet.

Da izvedemo neki zaključak do sada rečenog.
Vi imate moć unutar vaših tela koja utiču na svet izvan vašeg 

tela. Osećanja utiču na vaše zdravlje suprotno važećim zakonima 
fi zike i biologije. 

Šta je čudo? Čudo je je samo dok ne razumemo nauku, a onda 
više nije čudo već postaje tehnologija. Polje Energije kome se 
obraćamo je ogledalo, ogledalo koje refl ektuje naše osećanje koje 
doživljavamo u trenutku.

Dakle ako je naše verovanje da naše izlečenje treba da se desi, 
ili da naša nova ljubav će nam doći jednog dana ili novac u banci. 
Polje će nastaviti refl ektovati, jednog dana, jednog dana, jednog 
dana, zato što je otvoreno, nema završetka, nema ishoda, nema 
zaključka. To Energetsko polje je Božanska Matrica, to je polje 
u kojem se ogleda sada, ne u budućnosti, ne u prošlosti, ovaj 
trenutak. 

Dakle, ono što izaberemo da doživimo u našim životima, mo-
ramo prvo osetiti u našim srcima, kao da se već desilo. Da nisu 
ovo izmišljotine današnjice da se vratimo malo u prošlost i pogle-
da mo šta se peva u manastirima, ili šta to pevaju indijanci. Pa 
Indijan  ci tako stvaraju kišu, u manastirima se dešavaju izlečenja. 
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Gde je problem? Zato što zapadna nauka kaže da naša 
verovanja i naša osećanja i naše emocije nemaju uticaja na svet 
izvan naših tela. A to nije tačno.

 Mi dokazujemo da ljudska DNK ima direktan uticaj na naš 
fi zički svet.

Ljudske emocije menjaju DNK koja menjaju fi zički svet. A 
to se dešava jer postoji polje koje povezuje sve zajedno. To Polje 
možemo nazvati eterično polje ili Etar. Nauka još uvek neće da 
prizna da Polje postoji mada su već urađena neka istraživanja i 
nauka ipak tvrdi da polje postoji I ima mnogo imena za to Polje. 

Neko ga naziva Kvantni Hologram. 
Neko ga naziva Umom Prirode.
Mi bi smo ga nazvali Božji Um. 
Neko ga naziva jednostavno Polje ili Matrica, zar onda nije 

bolje Božanska Matrica. Sve imena za isto Polje. Najlakše ga je 
razumeti ako zamislite kao mnogo niti energije koje ga prepliću, 
kao neku ribarsku mrežu. Kada bismo mogli to videti, recimo 
naučnici nisu to videli a znaju da postoji. 

Svi znamo da su niti energije u našem mozgu neuroni koji 
prave mrežu u ljudskom mozgu. Izgleda vrlo slično nitima Matri-
ce Svemira. I sada se postavlja pitanje da li mi komuniciramo 
sa ovim Poljem Energije Univerzuma kroz ovo Polje Energije 
ljudskog mozga. To Polje Energije, ta Božanska Matrica sadrži 
celi sve mir. To je most vašeg unutrašnjeg sveta i vašeg spoljnog 
sveta. Ona povezuje ta dva različita sveta. 

To je razlog zašto vaše misli, osećanja, emocije, verovanja, 
mo litve iznutra, imaju uticaja na svet izvan vašeg tela. To Polje 
je kao ogledalo koje refl ektuje u svet oko nas ono što stvaramo 
u svetu unutar nas. To se može najbolje videti kako se leči neka 
bolest koja se sama povlači, kako se fi zički svet menja. Da niko 
nije ni dodirnuo bolesni organ, naprimer tumor, koji se sam 
povukao. 
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HOLOGRAM

Da bi smo oslobodili moć, da bi smo oslobodili silu ove Bo-
žanske Matrice u našim životima, prvo, moramo razumeti kako 
radi. Moramo naučiti da govorimo jezikom emocija koje to polje 
koristi. Ali prvo da vidimo šta je to holografski princip, to je način 
na koji priroda, kreira ogromne promene, vrlo, vrlo brzo. 

Defi nicija holograma je da „Svaki fragment (komad) uzorka, 
refl ektuje, održava sadržaj celog uzorka.” Svaki komad, nevažno 
kako mali, je refl eksija celog uzorka (originala). Zašto ovo govori-
mo? Ovo je važno jer vi i ja smo holografski u svemiru. Da 
unutar nas nalazi se celi svemir, unutar svake ćelije vašeg tela 
celi svemir živi. Da to malo pojasnimo jer je isuviše teško za 
razumevanje. Ako je ovo recimo ceo svemir i isečemo ga na pola 
opet imamo ceo svemir. Ako svaki deo presečemo opet na pola 
opet imamo celi svemir u četiri dela jer je to hologram. Znači svaki 
komad nevažno koliko je mali sadrži celu sliku. Šta se dešava ako 
napravimo malu promenu na originalu na jednom mestu, makar i 
najmanju. Gde vidite promenu. Pa svakako svuda. Znači mi sami 
smo uzorci ovog sveta, Univerzuma. Ako izaberemo izlečenje sa 
jezikom koji ova matrica prepoznaje u našim telima, doćiće do 
izlečenja. Kada napravimo taj izbor sa jezikom srca a ne uma, to 
se mora desiti. Zašto je molitva toliko važna? Zato što je i ona 
hologram. Ako pošaljete svoju molitvu ona ne putuje nigde ona je 
već tamo. Vi stvarate molitvu u vašem srcu a molitva je već tamo. 
Naše telo je holografsko.
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BOŽJI MATRIX - KVANTNI 
HOLOGRAM

Naučni dokazi o nevidljivoj mreži energije koja povezuje 
sve. Možemo joj dati ime BOŽJI MATRIX-KVANTNI HO-
LOGRAM ili samo „POLJE”. U Kosmosu nema praznog pro-
stora. Odnedavno je nauka dokazala da postoji neobjašnjivo polje 
energije koje je živo, inteligentno, pulsirajuće, materijalni svet 
je samo jedan njegov oblik! Komunikacijom sa ovim poljem 
može se postići bilo šta od izlečenja, poslovnog uspeha, stvaranje 
nove ljubavne veze pa sve do prestanka rata, bilo šta pa i sama 
komunikacija sa Tvorcem ali treba znati neke preduslove kako se 
ta komunikacija zaista postiže. Ljudska osećanja su jezik koji ovo 
polje razume i putem koga materijalizuje stvari u realnosti.

Fizičari nam danas kažu da se u energetskom polju o kome 
pričamo, u kvantnoj energiji već nalaze svi mogući ishodi bu-
dućno sti, naprimer prestanak ratova, iskorenjivanje bolesti. Ali i 
obrnuti loši ishodi. Sve su to već postojeći scenariji budućnosti, 
ali niko zaista ne zna šta će se sutra desiti i pored svih naučnih 
otkrića.

Naša osećanja (vera) su šifre koje utiču na ovo polje i prevodi 
ga u realnost, stvarne materijalne predmete. O tome je govorio čak 
i otac kvantne teorije Maks Plank, ovo polje zvao je MATRIX. 

Sada dolazimo do glavne teme. SRCA: U srcu se na bazi 
iznetih činjenica stvara neko od sledećih osećanja. 

Mržnja.
Tuga
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Radost.
Saosećanje. 
Srce je ključ cele ove priče. Srce ima daleko najjače magne-

tno i električno polje i tako snažno može da utiće na „Božanski 
matrix”, zato molitve vernika obično ne uspevaju, jer idu iz svesti, 
iz glave, nema osećaja iz srca, već samo reči, molbe iz mozga!

Zašto nauka nije posvetila punu pažnju ovome. Zašto su 
svetski mediji prepuni raznih gluposti, zabave i slično. Da bi se 
pažnja skretala sa pravih problema, recesije nezaposlenosti ali 
znamo da svet vode Vladari iz senke kojima nije u interesu da vi 
budete kao čovek sve drugo nego samo nemi pasivni posmatrač 
onoga gde nas oni vode. Da budete uplašeni i da ne saznate nika-
da za moći kojima raspolažete i možete da promenine svet oko 
sebe, da njih najurite. 

Ajnštajn nije prihvatio ove očigledne dokaze, već ih je zvao 
jeziva nauka. Što i ne čudi kada se danas zna da je on bio samo 
puki glumac vladara iz senke i radio je naravno u njihovom 
interesu. Nije imao stvarno tu naučnu težinu koju su mu pridavali 
iako danas važi za simbol nauke dvadesetog veka. Prava veličina 
je bio Tesla koji nije bio u službi vladara iz senke. Tesla i Ajnštajn 
nisu se naučno slagali. Tesla se medijski zataškavao. Tesla sa 
silnim otkrićima se stalno zataškava dok je Ajnštajn bio stalno  
u fokusu i ako praktično nema nikakvog samostalnog naučnog 
otkrića. Tesla nije nikoga ko pirao kao Ajnštajn. 

Sada želim da vas upoznam sa jednim šokantnim fenomenom 
„kvantne veze”. Eksperiment iz Ženeve od 25. Jula 1997. godine 
uzburkao je naučni svet. Jedan foton (čestica svetlosti) naučnici 
su podelili na pola i dobili dva fotona. Stavili su ih u specijalnu 
mašinu i udaljili su jedan od drugog 22,5 kilometara. Šta god da 
su radili sa jednim fotonom reagovao bi i drugi. Isto bi se ponašali 
i ako su bili odvojeni. Iznećemo objašnjenje malo kasnije da bi 
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ste to shvatili da se prvo još malo upoznamo sa materijom koju 
izlažemo.

Američke vazduhoplovne snage 1986. god. su izvele eksperi-
ment i zvanično potvrdili da kvantni hologram postoji, što su i ob-
ja vi li u poznatom časopisu „Nature”. Ali je vest bila marginalizo-
va na, sve do današnjeg dana, praktično od svih svetskih medija 
jer sve medije drže Vladari iz senke. Ovo naučno otkriće je toliko 
revolucionarno da okreće celu nauku naglavačke, što naravno ne 
dopuštaju Vladari iz senke. U školama se i dalje uče Ajnšatajnove 
bajke o „Velikom prasku” itd. Dok je Teslino učenje, koje sve ovo 
potvrđuje o čemu govorimo, naravno takođe marginalizovano. 
Ista priča važi već decenijama za sva naučna otkrića, iz medicine 
gde dominira farmaceutska industrija i naravno da lekovi koji su 
efi kasni ne smeju da se proizvode jer nema zarade za Vladare iz 
senke koji drže sve to u svojim rukama. Pa mi ako shvatimo ono 
što je Tesla proučavao onda bi se sami lečili. Istorija je falsifi ko-
vana, frizirana kako njima odgovara. 

I tako mi možemo uticati na ceo Univerzum jer smo mi deo 
holograma. 
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VELIKA DUHOVNA TAJNA

Reči nisu molitva, osećanje je molitva.

Drevne tradicije opisuju ovo iskustvo, koje je nazvano 
„Velika duhovna tajna”. Danas to više nije tajna. Kada napravimo 
izbor naših želja, taj izbor nije iz uma nego srca, to se mora desiti. 
Manastiri Tibeta, Egipta, Perua su mesta koja smo obišli i uverili 
se da se u njima čuvaju knjige koje sadrže drevnu mudrost o 
jeziku našeg srca, mesta koja opisuju sve ovo što je sada naučno 
dokazano. Najdragocenije religiozne i spiritualne tradicije su 
kroz istoriju govorile da je čovek moćan kreator. Koji menja svet 
i univerzum oko sebe, nipošto pasivni posmatrač događaja (Isus, 
Buda). 325 godine posle Hrista, naši stari tekstovi počinju da 
budu prekrajani. Car Konstantin (koga „slavimo” zbog milanskog 
edikta) je doneo odluku šta će se izbaciti iz Biblije. A šta prekro ji-
ti. (Jevanđelja su puna kontradikcija). Istina o „Božanskom polju 
morala se sakriti”. Gde god se okrenete oko sebe kroz istoriju 
naći ćete manipulaciju, skrivanje, prekrajanje, zataškavanje.

Da li je znanje holografsko? Drugim rečima ako postoji neko 
znanje na jednom mestu da li ono postoji i na drugim mestima? 
Da li je moguće da već znamo svaku stvar. Ono što je Nova 
nauka otkrila u samo zadnjih nekoliko godina, je da znanje nije 
nešto što čuvamo u našem mozgu. Jeste li znali da informacija 
nije sadržana u vašem mozgu? Ajnštajnov mozak čuva se u tegli 
na Univerzitetu u Kanzasu u Sjedinjenim Državama. Uklonili su 
njegov mozak jer su naučnici hteli da vide šta je drugačije. Šta 



njegov mozak čini drugačije od vašeg mozga. I znate šta je drugo-
ja čije? Nema razlike. Ono što su naučnici otkrili, je da informa-
ci ja, vaše sećanje na vašu prošlost, vaše sećanje na vaše iskustvo 
nije u vašem mozgu, ono je u Polju, u Božanskoj Matrici. Vaš mo-
zak je antena koja se podešava prema mestu u Božanskoj Matrici 
gde informacije žive. A drugi ljudi kada bi znali kako mogli bi 
se podešavati prema tim informacijama isto tako dobro. To znači 
da nema tajni. To vojsku izluđuje. Kako možete sačuvati tajnu 
kad nema tajni. Tako informacije o vašem životu, vašem sećanju, 
informacije o tajnama svemira ne nalaze se u mozgu jedne osobe. 
One su u ovom polju koje zovemo Božanska Matrica. Informacija 
o svemu već postoji.

Sada možemo da postavimo pitanje i ovako. Možemo 
li imati osećaj u našem srcu da stvorimo antenu u našem umu 
koja se podešava prema informacijama koje već postoje. Treba 
da se pitamo svi, kako život počinje? I dobijete osećaj u vašem 
telu, u vezi tog pitanja, i taj osećaj pomaže da napravite pravi 
šablon nerava u vašem mozgu. Tako da ti nervi mogu pronaći tu 
informaciju u holograf skom Polju, već je tamo.

Postoji jedan novi naučni pristup koji se zove gledanje na 
daljinu. Vojska SAD-a ga koristi jer funkcioniše. Gledanje na 
daljinu je prilika za jednu osobu da bude u prostoru gde poželi. 
Oni zatvore svoje oči i dobijaju osećaje u svom srcu i kada steknu 
to osećanje njihova svest je u stanju da vidi bilo gde u svetu. Na 
bojnom polju u Iraku, u susednoj zgradi, u oblasti koja je daleko 
od vas, recimo u Nemačkoj. Zato jer je Informacija već tamo. 
Dakle u Gledanju na daljinu ljudi su uvežbani da zatvore svoje 
oči, odu u izmenjeno stanje svesti i u izmenjenom stanju svesti 
oni se kreću kroz polje holografskih informacija. Oni mogu omiri-
sati, videti, čuti šta se dešava na drugom mestu, jer vi i ja nismo 
ograničeni ovim čulima. Dakle zaključak je da je informacija 
holografska. Mi ovde govorimo o moći ljudskih emocija. Moć 
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osećanja. Moć intuicije, je nešto što uvek više dolazi prirodno 
ženama. Muškarac je istorijski uvežbavan da umanjuje ili poriče 
čak moć svojih osećanja. Božanska Matrica je ono što se veruje 
da su nebesa o kojima govorimo u drevnim tradicijama, u drevnoj 
prošlosti. Kada naša duša napusti naše telo u vreme smrti, gde 
odlazi? Odlazi u višedimenzionalne prostore u Božanskoj Matrici. 
Odlazi u paralelni Univerzum koji se sastoji iz čiste energije 
svesti. Danas nove teorije u fi zici kažu da mi živimo u svetu od 
najmanje 25 dimenzija koje postoje u svemiru koliko znamo za 
sada. Božanska Matrica, ove više dimenzije, osigurava mesto za 
energiju duše gde se preseljava između dva života.

Kratak pregled do sada rečenog;
1. Sva materija je povezana
2. Postoji Polje energije u onome što smo nekada mislili da je 

prazno polje. Ovo polje naziva se Božanska Matrica, Polje, Božji 
Um, Um Prirode, Kvantni Hologram, sve različita imena za ovo 
Polje. 

3. Kada stvorimo pravilno osećanje unutar našeg tela, u 
našem srcu, tada vršimo promene u polju izvan naših tela.

Postavili smo sebi pitanje, ako postoji znanje koje je sačuva-
no u drugim tradicijama, gde treba ići da pronađemo to znanje.

Prilikom molitve vi vidite stvari koje ti ljudi čine, kako koja 
kultura, sve se razlikuju ali sve imaju isti cilj da stvore osećanje u 
svom telu. To osećanje je molitva. To smo našli u neizmenjenom 
obliku jedino još na Tibetu, nešto malo u Egiptu i Meksiku. U 
našim hrišćanskim i jevrejskim tradicijama ne možete jer su 
izmenjene u knjigama. Na Tibetu oni to praktikuju, oni to žive. 
Osećanje je molitva. U našoj hrišćanskoj kulturi mi verujemo da 
su reči molitva. Da ako kažemo pravu reč, u pravo vreme dana 
ili određeni broj puta, da će se nekako magično molitva ispuniti. 
A kada naša molitva nije odgovorena, postajemo frustrirani, 
mislimo molitva ne radi. Reči nisu molitva, osećanje je molitva. 
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IZGUBLJENO JEVANĐELJE 
PO TOMI

Ono zapravo nije izgubljeno nego je namerno izostavljeno 
iz Biblije. Mi smo imali prilike da ga vidimo u Manastiru Svete 
Kata rine na Sinaju. To Jevanđelje po Tomi je važno zato što se 
veruje da su to zapravo reči Isusove, dok je učio one oko njega, 
kako koristi moć ljudskih emocija u svome životu. Rekli smo 
ranije da oslobo di mo silu Božanske matrice u našim životima. 
Prvo moramo razumeti kako se to radi. A nauka nam govori kako 
to radi. Moramo govoriti jezik koji Božanska Matrica razume. A 
nauka nam to ne može reći. To dolazi iz naše prošlosti, iz naše 
kulture, iz naše istorije. Od onih koji su naučili da koriste taj jezik 
već hiljadama godina. Upravo ono što radimo sada, mi učimo šta 
je radio Isus, i šta je veliki učitelj rekao o ovom jeziku. Jer je isto 
da li govorite o budističkoj, hindu, hrišćanskoj, predhrišćan skoj 
tradiciji, sve nam govori da postoji Polje Energije a mi imamo 
jezik da koristimo to polje. 

Sada da vam prenesemo naše iskustvo iz manastira Svete 
Katarine na Sinaju. Spolja manastir ne razlikuje se mnogo od 
drugih manastira koje smo viđali po svetu. Karakterističan je po 
tome što monasi ne koriste struju. Imaju materijalne mogućnosti 
za tako nešto ali to ne koriste. Peku hleb na suncu, uzimaju vodu 
iz bunara. Reklo bi se da žive primitivno. Ako znamo da je to 
hrišćanski, manastir koji su podigli u njemu žive monasi Kopti. 
Kopti su nacionalna manjina u Egiptu. Muslimani ih tretiraju kao 
građane drugog reda. Ali kada se uđe u manastir unutra je sasvim 
druga slika. Prelepo je unutra. Imaju biblioteku koja je dostupna 
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posetiocima ali bez fi zičkog dodira sa knjigama jer bi se one ra-
spa le i pretvorile u prašinu, jer ima knjiga koje su vekovima stare. 
Videli smo u drvetu urezane knjige da se sačuvaju za pokolenja. 
Jedna stranica takve knjige uzimala je mona hu nekoliko meseci 
rada. Manastir je sâm u nepreglednoj pustinji. Ali tu je bila 
i sakri ve na biblioteka u koju se nije smelo ulaziti. Oni čuvaju 
sve, uključu ju ći zapise drevnih mudrosti. Kada smo im objasnili 
šta istražu jemo, koje knjige pišemo i naravno poklonili smo im 
nekoliko naših knjiga onda su nam dozvolili da uđemo u tajnu 
biblioteku ali bez fotografi sanja. Zamislite sada, ovo je stari 
manastir, peku hleb na suncu, koriste ulje za lampe, ne koriste 
struju. Ušli smo u sobu, i iznenada tu je soba puna kompjutera. 
Apple kompjuter, Macintosh kompjuter, IMB kompjuter, skeneri, 
satelitske kutije. Kada sam ih upitao šta vi radite u ovoj sobi, tajnoj 
biblioteci, rekao je; „Mi smo u ovom manastiru 1500 godina, i bili 
smo vrlo srećni, jer nismo nikada bili osvajani od strane vojske. 
Ali mi mislimo da će ovaj manastir biti uništen za našeg života. 
Mi mislimo da će se nešto desiti, biće rat u ovom delu sveta, i ovaj 
manastir će biti uništen. I rekao je pre nego se to desi, skeniraćemo 
svaku stranu svakog od naših drevnih tekstova, na World Wide 
Web (www.internet) da sačuvamo za buduće generacije. Pitanje 
šta je u tim tekstovima toliko važno, vredno da se mora sačuvati. 
Pa neke stvari koje su u tim tekstovima su ikone, slike Isusa. 
Smatra se da je tu najverodostonija slika Isusa napravljena 300 
godina posle njegove smrti. Nastala je iz opisivanja ljudi koji su 
živeli sa njim i videli ga. Tu su stari plastifi cirani rukopisi, koptski 
hriščanski tekstovi, rane hrišćanske biblije, samo 200 godina 
nakon Isusovog vremena. Jedan od tekstova koji je bio izmenjen 
u našim hrišćanskim biblijama je u ovom manastiru. To je nešto 
najvrednije u ovom manastiru a to je izgubljeno jevanđelje po 
Tomi. To su zapravo reči Isusove, koje je Crkva htela da sakrije, 
odbaci i onda se navodno izgubilo. Tu ćemo naći jezik koji Božan-
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ska Matrica razume. A to nam nauka ne može reći. To dolazi iz 
na še prošlosti, iz naše kulture, iz naše istorije. Imali smo prilike 
videti to jevanđelje po Tomi. Na jednoj otvorenoj stranici u zašti-
će noj staklenoj vitrini vi možete videti grčka slova, možete čitati 
ako samo znate grčki. Ovo je pisano nekih 300 godina posle 
Isusovog vremena. Bili smo u budističkom manastiru na Tibetu, 
a oni su nam rekli da je osećanje molitva. Moramo osećati kao 
da su naše molitve već ispunjene. U redu, bili smo u egipatskom 
manastiru sa tekstom koji je nekada bio naša tradicija pre nego je 
izmenjen. Ako pogledate evanđelje po Tomi, pokazaću vam stih 
106, preveden iz Nag Hammadi biblioteke koja je pronađena u 
Egiptu zajedno sa spisima iz Kurana. Pogledajte šta stih 106 u 
izgubljenom Tomi nom jevanđelju kaže: „Kada učinite da dvoje, 
misao i emociju budu je dno”, reći ćete planini: „Planino pomakni 
se.” I planina će se pomaknu ti. To ustvari znači: Kada možete 
sjediniti vaše misli i vaše emocije u jednu jedinu moguću silu. 
To je kada imate moć da govorite svetu. Kada ste bolesni i imate 
misao da ste izlečeni, misao i emocija su postali jedno, bolest je 
nestala, planina se pomerila.

Vratimo se jevanđelju po Tomi, drugom stihu, to je stih 48. 
Kaže skoro istu stvar. To je bilo važno pa je zapisano čak tri puta 
u istom jevanđelju. „Ako Dvoje naprave mir jedno s drugim u 
ovoj jednoj kući”. Kada je Isus govorio o kući ili hramu, o čemu 
je govorio? Ako dvoje naprave mir jedno s drugim u ovoj kući 
a misao i emocije postanu jedno, ako oni naprave mir jedno s 
drugim u ovoj kući, pogledajte šta se dešava. Oni će reći planini 
skloni se i ona će se skloniti. Zaključak je da treba sjediniti Misao 
i Emociju. Ali još uvek nisu nam rekli kako? Kako to radite? 
Sećate se ovog citata iz Biblije: „Traži i dobićeš”. Znam ljude koji 
traže, traže i ništa ne dobijaju. Zato jer se traženje ne čini glasom. 
Molim te, molim te donesi to meni. To nije traženje.
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Da zatražimo mi moramo govoriti Polju Božanske Matrice 
jezikom koji polje prepoznaje. Polje ne prepoznaje naš glas, ono 
prepoznaje snagu našeg srca. Naše srce, mi imamo osećanja, ono 
stvara električne talase, magnetske talase. To je jezik koji Polje 
prepoznaje. Dakle kada stvorite osećaj u vašem srcu, kao da je 
vaša molitva već uslišena. To stvara električne i magnetske talase 
koji donose taj odgovor vama.

Srce svakog dana šalje signale vašem mozgu kako da se 
ponaša. Ako doživite stres, to je jedan signal koji vaše srce šalje 
mozgu, a vaš mozak šalje stresne hemikalije vašem telu. Ako 
vaše srce doživljava saosećanje, radost, ljubav, zahvalnost šalje 
druge signale vašem mozgu.

Nauka traži od nas da verujemo da je prostor prazan i da nema 
ničeg između vas i mene. Oni traže od nas da verujemo da misao, 
osećanja, emocije, verovanja nemaju uticaja na naše telo ili naš 
svet. Mi sada znamo da to nije istina, da su to krive pretpostavke. 
Da li smo mi pasivni posmatrači ili moćni stvaraoci. Vi sada znate 
da ste moćno biće, moćni stvaralac, ako izaberete da koristite vašu 
moć. A to je moć bazirana u vašem srcu. Moć ljudske emocije. 
Da se podsetimo, mi imamo beskrajnu moć, protiv koje ni jedna 
zemaljska sila nema ni najmanjeg značaja. 

Vi niste više ograničeni zakonima biologije i fi zike onako 
kako znamo te zakone danas. U svakom ljudskom srcu je moć 
da stvara u ovom univerzumu. Da imate ljubav i da negujete ono 
što izaberete i želite, ta moć je već u vašem srcu. Morate osećati 
osećanje, kao da se već desilo, tako da Božanska Matrica može 
da vam da ono što jeste, što je vaše osećanje upravo prepoznalo. 
Morate najpre osećati. Pitanje se postavlja na kraju da li vi ovo 
možete koristiti u svom životu? Možete li videti kako uz moći 
ljudskih emocija više niste žrtva stvari koje se dešavaju u ovom 
svetu...
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ĐAVO

S obzirom na sve užase koje je doneo dvadeseti vek, nima-
lo ne iznenađuje činjenica da se posle dužeg vremena vera u 
Đavola danas naglo širi. Postoji naime, realna opasnost da Đavo 
bude izjednačen isključivo sa judejsko-hrišćanskim Satanom. 
Pojmovno Satana je jedna manifestacija Đavola, a ne Đavo po 
suštini.

U Novom zavetu funkcija Đavola je Hristovo protiv-nače lo. 
Osnovna poruka knjige Novog zaveta je spasenje. Nas spasava 
Hristos, a ono od čega nas spasava je Đavolova moć. Ako se 
dakle Đavolova moć odbaci i Hristova misija spasenja postaje 
besmislena. U Novom zavetu Đavo zauzima glavni položaj, jer 
je on Gospodov glavni neprijatelj. Onda se neizbežno nameće 
pitanje kako i zašto mu je Bog dozvolio, opraštao ili naložio sva 
ona nedela koja je u svom uništavajućem pohodu počinio? A 
Hristos je kao Sin Božji povezan i poistovećen sa Gospodom.

U Novom zavetu se jasno uočava da Đavo nije gospodar 
Kosmosa, već je Đavolovo carstvo, koje se opaža kao svet, su-
protstavljeno Božjem carstvu koje nije od ovoga sveta. Sadašnje 
vreme, Đavolovo vreme suprotstavljeno je Božjem vremenu koje 
tek dolazi. 

Đavo prouzrokuje smrt, bolesti i sva druga zla. Đavo je 
gospodar sveta, ljudi, jer on po tom svetu slobodno vršlja i navodi 
na iskušenje one kojima se dopada. Znači da Gospod svoju moć 
nad svetom privremeno prepušta Satani, jer „sav svet leži u zlu“.

Bog je stvorio svet koji je iako ga je Satana iskvario u suštini 
dobar. I sam Satana je Božje stvorenje. Ostaće jedino zauvek 
nejasno da li se borba dva carstva vodi na kosmičkom nivou ili 
samo u ljudskom društvu.
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BOŽJI SCENARIO O ISUSU HRISTU

Sva proročanstva u Starom zavetu govore da će se pojaviti 
Mesija. Neko je unapred znao šta će se sve događati. Isus je bio 
Bog. Kao Bog on je svoje pogubljenje mogao lako da spreči, ali 
nije. Zašto?

Zato što je Božji scenario predviđao širenje hrišćanstva. Da 
bi se hrišćanstvo moglo uopšte razvijati, moralo je da se pokaže 
da je Isus Bog. Kako pokazati da je Bog kada niko u njegovom 
mestu Nazaretu gde je odrastao nije verovao u to. Znači bilo je 
potrebno vaskrsenje. Bog je ustao iz mrtvih.

Bez Vaskrsenja nikada ne bi bilo hrišćanstva.
Pre nego što je Isus vaskrso bilo je potrebno Raspeće, bila je 

potrebna Isusova smrt. Isus nije sprečio svoje pogubljenje. Sam je 
izabrao način kako to da se uradi. On naređuje Judi da ga „izda“ 
što ovaj to i čini. 

Njemu su potrebni najsposobniji ljudi koji će širiti hrišćanstvo. 
Zato je hteo da sačuva Petra da slučajno ne nastrada i njemu 
je naredio da ga se odrekne, što je on i učinio. Svako je u tom 
scenariju imao svoju ulogu.
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KALAUZ

POSVETA

Ovu knjigu posvećujem onim ljudima koje su drugi otpisali, 
ili su oni otpisali sami sebe, ljudima čiji je potencijal još veliki 
ali su izgubili svoje samopoštovanje i želju za boljim životom. 
Pokušaću da im izmenim život na bolje, da im dam novu nadu i 
usmerenje, da ih povratim iz stanja žive smrti.

Oni nisu imali svoj ključ za bolji i uspešniji život, možda su 
ga i imali ali nisu znali da ga upotrebe.

Zato umesto njihovog ključa ja im dajem kalauz, koji će im 
biti putovođa za uspešan život.
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MISTERIJE UMA

Ova fantastična knjiga oprema vas nekim od oruđa koja će 
vam pomoći da prodrete u jednu od najsloženijih sila univerzuma, 
svoju dušu! Korak po korak, vodiće vas ka tome da sledite iskonski 
put svoje duše i pomoći će vam da se ponovo povežete sa svo-
jim prirodnim duhovnim sposobnostima. Razvićete sposobnost 
sve  snog razumevanja duhovnih zakona koji oblikuju vaš život, 
i indivi du alne sile duše koja se nalazi u svakom od vas. Mi smo 
tragaoci. Tra ga mo za objašnjenjem života na Zemlji.

 „Bez menjanja naših misli, nećemo biti u stanju rešiti pro ble-
me, koje smo istim tim mislima stvorili“.

                                      
                                                                     Autor
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Milan Matić
Mr. Političkih nauka

Kragujevac
 

PODACI O AUTORU

Vasić Vitomir rođen 1944. godine u Despotovcu a od svoje 
prve godine živi u Svilajncu. Završio je na fakultetu Političkih 
nauka dva smera. 

1. Smer: Društveno-politički i dobio je stručni naziv DIPLO-
MIRANI POLITIKOLOG.

2. Smer: Nastava marksizma i socijalističkog samoupra vlja-
nja. Dobio je stručni naziv PROFESOR MARKSIZMA I SO-
CIJALISTIČKOG SAMOUPRAVLJANJA.

Pre toga je bio na Vojnoj akademiji, KOV, na Banjici, ali 
umesto da vreme provodi na poligonima, vreme provodi u bi-
blioteci pa je zbog svoje velike radoznalosti „izbačen“ sa Aka-
demije. Najveći greh mu je bio što je u arhivi Vojne akademije 
otkrio dokumente da u Jasenovcu nije ubijeno 70.000 Srba, kako 
je glasilo zvanično tumačenje, već deset puta više.

Pošto je sa Akademije „izbačen“ prebacuju ga u kažnjeni čki 
puk u Zrenjanin, poligon Ečka, podzemni stacionar selo Lukiće-
  vo, gde biva „doškolovan“ i „prevaspitan“ u roku od godinu ipo 
dana. Sa grupom od 30 „izbačenih“ pitomaca napušta zemlju i 
od lazi u Zapadnu Nemačku. Radoznalost ga i dalje ne napušta pa 
se učla njuje u KP Nemačke i kao jedan od predstavnika Nemačke 
odla zi u SSSR gde se upoznaje sa uslovima ostvarivanja samou-
pra vlja nja. Vraća se u Nemačku gde se učlanio u ultra levičarsko-
te rorističku organizaciju Bader-Majhof. U Frankfurtu je bio 5 
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godina. Posle ubistva i samoubistava Badera i Urlihe Majnhof 
napušta Nemačku i Vraća se u Jugoslaviju. Vanredno završava na 
fakultetu Političkih nauka u Beogradu gore navedena dva smera. 

Stečena znanja i iskustva prenosi u Kragujevac gde radi kao 
profesor Marksizma, Filozofi je i Logike.

U Kragujevcu formira Omladinsku političku školu i postaje 
njen rukovodilac i predavač

Osniva klub samoupravljača „Toza Dragović“ i postaje njen 
rukovodilac i predavač.

U Komitetu organizacije SKJ VJ 9166 u Kragujevcu postaje 
predavač, a 7. 11. 1985. postaje analitičar za Društveno-politički 
sistem u Komandi SKJ VJ kod generala Momčila Perišiča čiji je 
bio član novootvorene stranke.

Osniva političku školu „Mladi komunist“ pri garnizonu VJ 
9166 pukovnika Milosava Mojsića. 

Jedan od organizatora i ujedno predavač na Radničkom uni-
verzitetu „CRVENI BARJAK“. 

Predavač za Društveno-politički sistem na Regionalnoj poli-
tičkoj školi.

Ostao je zapamćen po izjavi koju je preneo list SVETLOST 
od 13. novembra 1986. da će u Kragujecu pre doći Isus Hrist 
kome će se podići spomenik, nego komunizam kome će se okačiti 
tabla dobrodošlice.

On je jedini spojio, nespojivo. Profesor marksizma, član 
KPJ, verovao je u Boga i tvrdio je javno na svojim predavanjim i 
tribinama da Bog postoji.

Prvi je devalvirao lik Josipa Broza Tita. 
Prvi je tražio da se Draži Mihailoviću podigne spomenik 

na Terazijama u Beogradu. Sve je to lepo prenela Kragujevačka 
novina Svetlost 13.11.1986.

20.04.1984. kao najbolji i najaktivniji profesor Marksizma u 
Šumadiji odlazi na savetovanje u Marksitički centar CK Saveza 
komunista Jugoslavije. Sve su gradski oci sa ponosom  očekivali 
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od svog predstavnika samo ne to da predloži i obrazloži da 
Marksizam nije nauka, već ideologija koja služi da se deci ispira 
mozak i predlo ži da se ukine kao predmet u školi i da se ukinu sve 
političke škole na svim nivoima. Tada je počela neviđena hajka na 
njega. 1.11.1984.god. upućuje pismo CK SKJ preko Opštinskog 
komiteta Kragujevca gde se drznuo i izvršio analitičko-kriti čku 
dijagnozu političkog sistema i objavio da pored ekonomske, 
postoji i politička, ideološka i kriza morala i tražio je ostavku CK 
SKJ.

Počinju napadi na njega i tako list „Svetlost“ iz Kragujevca 
prednjači i u nastavcima na po dve strane objavljuje pod na-
slovom „Enigma Vasić“. Ubrzo se pridružuju mnogi listovi iz 
Srbije jer je profesor Vasić devalvirao lik Josipa Broza, što je prvi 
upotrebio izraz „crvena buržoazija“. Tražio je da se na Terazijama 
podigne spomenik Draži Mihailoviću. U novinama danima su se 
pojavljivali naručeni članci sa naslovom „Zašto tako profesore 
Vasiću?“

Za njega se u novinama tvrdilo da je neprijateljski delovao, 
svi su se pitali hoće li biti pokrenut postupak za utvrđivanje krivi-
čne odgovornosti jer elemenata očigledno ima. Od 1984. g. Do 
1986. g. traje obračun, David protiv Golijata, jedan protiv svih.

Rezultat te borbe je poznat.
Lik i delo Josipa Broza su devalvirani, odnosno istina je izbila 

na videlo za koju se profesor Vasić borio.
Ukinut je Marksizam u školi kao predmet.
Ukinute su sve političke škole u Jugoslaviji.
„Došao“ je Isus Hrist u Kragujevac kome je podignut 

spomenik na ulazu u grad. Komunizam nije došao.
Podignut je spomenik Draži Mihailoviću, ne na Terazijama 

nego u nekoj zabiti. 
Poznat je po tome što je tri puta isključivan iz SKJ i triputa 

vraćan. Opštinski komitet Kragujevca ga isključuje 25.7.1986. 
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godine. Vraća ga MOK. Zatim ga isključuje MOK. Vraća ga CK 
SK Srbije. Isključuje ga CK Srbije. 20.11.1986. god. CK SKJ 
vraća ga u članstvo. On sutradan sam izlazi iz SKJ.

Napušta prosvetu i odlazi u Svilajnac da se bavi trgovinom. 
U međuvremenu pravi Program prve posleratne političke 

stranke koja je pokušala da organizuje suđenje Josipu Brozu Titu, 
Liberalne stranke iz Valjeva. Ispred te stranke učestvuje na prvim 
republičkim izborima, na kojima je narod izabrao Miloševića a u 
Svilajncu Bidžu. 

Takođe učestvuje u stvaranju Srpske liberalne stranke iz Beo-
grada Nikole Miloševića.

Zadnja njegova politička aktivnost. Pomaže razvoj kao jedan 
od osnivača Socijaldemokratije zajedno sa svojim cimerom iz 
Vojne akademije, generalom, Dr Vukom Obradovićem. For-
mi ra opštinske odbore Socijaldemokratije na teritoriji Srbije 
i ka da su Vuka onako sramno ponizili u onoj izmišljenoj aferi 
„inti miziranja“ da bi mu ukrali stranku što su i uspeli preko Beo-
gradskih mangupa iz same stranke. Vasić napušta bavljenje poli-
tikom i odlazi u zaborav, ali nastavlja na drugoj strani da stvara, 
istra žuje misterije ovoga sveta, stvalja na papir i pretače u knjige.
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Izvori literature

Opšti uvod u Bibliju - General Introduction to the Bible.
Tanah (Stari zavet) ili „Kanon”
„Tora”, prvih 5 knjiga. Zakoni koje je napisao Mojsije
„Ketuvi”. Istorijski zapisi.
„Novi zavet” - Tvorac
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Isus među bogovima - Jesus Among Other Gods
Doba razuma - Tomas Pen
Filozofi ja religije - Philosophy of Religion
Uvod u fi lozofi ju - Introduction to Philosophy
Bog govori - Meher Baba
Sve i Svja - Georgije Gurdžijev
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